
 

                                                                                       

 

 
Skikrinsstyret@ 

 
          
Sakshand.: IN/FÅ  Dato: 03.12.2019 Arkivk.: styret/møter/protokoll/19-21 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
 
Tidspunkt:  Måndag 2. desember 2019, kl. 17.00-21.00 
 
 
RAMMEPROGRAM, MÅNDAG 2. DESEMBER 2019 
 
Program Tidspunkt Saker 
Møte i Skikrinsstyret  Kl. 17.00-18.00 Sak 22-30 
Middag, juletallerken Kl. 18.00-18.45  
Møte i Skikrinsstyret Kl. 18.45-21.00 Sak 31-42 
 
Erik Røste (Skistyret) deltek på møtet, og informerer og svarer på spørsmål. 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 22 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 23 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå Skikrinsstyret  
SAK 24 19-21 SFSK AK protokoll nr. 02 19-21 
SAK 25 19-21 SFSK AK referat Haustmøtet 2019 
SAK 26 19-21 SFSK LK protokoll nr. 02 19-21 
SAK 27 19-21 SFSK LK referat Haustmøtet 2019 
SAK 28 19-21 SFSK HKK protokoll nr. 02 19-21 
SAK 29 19-21 SFSK HKK referat Haustmøtet 2019 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 30 19-21 Klubbundersøkinga 2019 
SAK 31 19-21 SFSK Handlingsplan 2019-2021 
SAK 32 19-21 Fluorforbodet 
SAK 33 19-21 Organisasjonsprosess i fellesadministrasjon i NSF 
SAK 34 19-21 Høyringsnotat frå Organisasjonsutvalet til NSF 
SAK 35 19-21  Budsjett 2020  
SAK 36 19-21  Møteplan 1. halvår 2020 
  
RAPPORTERING 
SAK 37 19-21 Rekneskapsrapport pr. 21.11.2019 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 38 19-21 Sogn og Fjordane-leikane 
SAK 39 19-21 Utedagen 2020 
SAK 40 19-21 Utstyrspakke skileik 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 02 I SKIKRINSSTYRET, 2019-2021 



 

                                                                                       

 

SAK 41 19-21 Fylkeskommunalt driftstilskot til skianlegg 
SAK 42 19-21 Idrettsordningar på vidaregåande skule 
 
EVENTUELT 
 

 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Margot Åsebø, Tonje Norheim Tangerud, Per  

  Asbjørn Felde, Tor Arne Hov, Jan Inge Årdal, Erik Røste (Skistyret) og Ingrid  
  Narum (adm.) 

 
FORFALL: Henning Sæthre 
 
MERKNADER: Jan Inge Årdal (nestleiar HKK) møtte i stadenfor Henning Sæthre (leiar 

HKK) 
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 22 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
    Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 23 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå Skikrinsstyret  

Bakgrunn 
Protokoll frå styremøte nr. 01 19-21 er sendt ut tidlegare, og er godkjent 
elektronisk. Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 01 19-21. 
 
SAK 24 19-21 SFSK AK protokoll nr. 02 19-21 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 19-21 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 25 19-21 SFSK AK referat Haustmøtet 2019 

Bakgrunn 
Referat frå alpinkomiteen sitt Haustmøte er vedlagt. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 

SAK 26 19-21 SFSK LK protokoll nr. 02 19-21 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 19-21 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 



 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 27 19-21 SFSK LK referat Haustmøtet 2019 
    Bakgrunn 
   Referat frå langrennskomiteen sitt Haustmøte er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
SAK 28 19-21 SFSK HKK protokoll nr. 02 19-21 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 19-21 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 29 19-21 SFSK HKK referat Haustmøtet 2019 
    Bakgrunn 
    Referat frå hopp- og kombinertkomiteen sitt Haustmøte er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 30 19-21 Klubbundersøkinga 2019 
   Bakgrunn 

Norges Skiforbund gjennomførte ei klubbundersøking hausten 2019 for alle 
skiklubbar.  
 
Svara seier noko om: 

- Dagens situasjon i klubb  
- Klubbane sine ynskjer og behov frå Norges Skiforbund og skikretsen 

framover 
- Klubbane sine innspel til prioriterte oppgåver dei neste fire åra 

 
Frå Sogn og Fjordane kom det 27 svar av totalt 469. 
Svar frå klubbundersøking i Sogn og Fjordane er lagt ved som eige vedlegg. 
 
Følgjande svar i klubbundersøkinga for Sogn og Fj. (utvalde spørsmål): 

 

• 60 % er kjent med Skiforbundets utviklingsmodell (SUM) 
 

• Korleis rekrutterast nye medlemar til idrettslaget/skigruppa (kan 
velje fleire svaralternativ)? 

o 72 % gjennom Telenor Karusellen 
o 44 % frå skule/SFO 
o 41 % frå allidrett 
o 38 % gjennom eigne rekrutteringstiltak 
o 24 % frå skiskular 

 

• Tre største utfordringane for rekruttering av medlemar: 



 

                                                                                       

 

o 72 % Konkurranse frå andre idrettar/aktivitetar 
o 38 % Manglande snø 
o 24 % Andre utfordringar 

 

• 82 % svarar at det i klubben er enkelt for barn 6-12 år å vere aktiv i 
fleire idrettar samtidig 

• 55 % svarar at det i klubben er enkelt for ungdom 13-16 år å vere aktiv 
i fleire idrettar samtidig 

 

• I kva aldersgrupper opplever idrettslaget/skigruppa størst fråfall (kan 
velje fleire svaralternativ)? 

o 74 % 14-15 år 
o 40 % 12-13 år 
o 33 % 16-17 år 

 

• Tre største årsakene til fråfall: 
o 81 % Konkurranse frå andre idrettar/aktivitetar 
o 29 % Anna 
o 26 % For kostbart/ manglande sosialt miljø 

 

• Tre største utfordringane for idrettslaget/skigruppa m.t.p. 
gjennomføring av arrangement? 

o 57 % Snø 
o 53 % Tilgang på funksjonærar/frivillige 
o 32 % Anleggsfasilitetar 

 

• Kva kurs kunne de tenkt dykk meir av (flere svaralternativ er 
mogleg)? 

o 80 % Kurs for aktivitetsleiarar og trenarar 
o 38 % Kurs for anleggsutvikling 
o 30 % Kurs for arrangørar, TD/dommar 

 

• Tre største barrierane for å delta på kurs: 
o 75 % For lang reiseveg til kurset 
o 71 % For tidkrevjande 
o 35 % Kursa er for omfattande 

 

• For at flest mogleg frå idrettslaget/skigruppa skal delta på kurs bør 
kurset haldast: 

o I lokalt anlegg 
o På kveldstid på ein vekedag 
o Samtidig som skigruppa har trening/aktivitet 

 

• Tre viktigaste områda innanfor aktivitetsutvikling organisasjonen bør 
prioritere i perioden 2020 til 2024: 

o 84 % Rekruttere nye medlemar 
o 57 % Minske fråfall av utøvarar 
o 53 % Utdanne gode trenarar 

 

• Tre viktigaste områda innanfor organisasjonsutvikling organisasjonen 
bør prioritere i perioden 2020 til 2024: 



 

                                                                                       

 

o 89 % Styrke idrettslaga 
o 74 % Bygge og drifte snøsikre anlegg 
o 55 % Arbeide mot økonomi som barriere 

 

• Har idrettslaget/skigruppa hatt besøk frå Skiforbundet/skikretsen dei 
siste tre åra? 

o 60 % Ja 
o 35 % Nei 

 
Utvalde svar vart presentert i møtet. 

 
   VEDTAK 

Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 31 19-21 SFSK Handlingsplan 2019-2021 
   Bakgrunn 

SFSK sin handlingsplan er lagt ved som eige vedlegg. 
 
    I samband med møtet skal Skikrinsstyret drøfte skikrinsen sine tiltak,  
    oppdaterte handlingsplan med omsyn til status, samt avklare vidare  
    ansvarsfordeling. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling og tidsfristar. 
 
SAK 32 19-21 Fluorforbodet 

Bakgrunn 
Langrennskomiteen (NSF) gjorde vedtak i etterkant av Haustmøtet 2017 om 
å innføre eit fluorforbod i klassane til og med 16 år, men først når det finst 
sikre kontrollmetodar som kan identifisere fluor under skia før start i 
skirenn. 
Fram til dette forbodet trer i kraft oppmoda ein alle skikretsar og klubbar til 
å nytte gliprodukt utan fluor – i alle skirenn – spesielt til og med 16 år. 

 
Kretsar og klubbar kunne vedta oppmodingar, men dette kunne ikkje 
kommuniserast som regel eller forbod. 

 
   Følgjande vart vedtatt i Skikrinsstyret 11. desember 2017: 
 

Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å oppmode 
at alle arrangement approbert i Sogn og Fjordane Skikrins si terminliste 
skal vere «fluorfrie». Dvs. at ein oppmodar alle klubbar å nytte gliprodukt 
utan fluor – spesielt i årsklassane til og med 16 år. 

 
Frå sesongen 2018-2019 vedtok Langrennskomiteen, Alpinkomiteen og 
Hoppkomiteen i NSF forbod mot bruk av fluorhaldige gliprodukt for klassane 
til og med 16 år. 
 
Skikrinsstyret tek stilling til om vedtaket frå 11.12.2017 framleis skal vere 
gjeldande. 

 



 

                                                                                       

 

VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om sterkt å  
    oppmode om at det i alle arrangement i Sogn og Fjordane Skikrins si  
    terminliste kun skal nyttast fluorfrie gliprodukt i sesongen 2019/20. Dette  
    gjeld i alle greiner og også i klassane over 16 år som ikkje kjem under  
    fluorforbodet til Norges Skiforbund. 
 
SAK 33 19-21 Organisasjonsprosess i fellesadministrasjon i NSF 
   Bakgrunn 

Sidan januar 2019 har det pågått ein organisasjonsprosess i 
fellesadministrasjonen i NSF. 

 
   Det vart orientert i møtet om prosessen, og styret drøfta saka. 
 
   VEDTAK 

Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 34 19-21 Høyringsnotat frå Organisasjonsutvalet til NSF 
   Bakgrunn 

Organisasjonsutvalet til Norges Skiforbund, som ser på skiforbundet sin 
politiske styringsmodell, har komme med eit høyringsnotat.  
 
Utvalet ber om høyringssvar frå skikretsar og greinkomitear. 

    
Høyringsnotatet er tidlegare sendt ut til Skikrinsstyret pr. e-post. 

 
   Høyringsnotatet med vedlegg finn ein også på denne sida; 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsutvalget/  
 
Frist for høyringssvar til utvalet er 6. januar 2020. 
 
Styret drøfta saka i møtet. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at styreleiar  
    og adm. lagar eit framlegg til høyringssvar som vert sendt styret for innspel  
    og godkjenning. 
 
   Presentasjon til saka er vedlagt. 
 
SAK 35 19-21  Budsjett 2020 
    Bakgrunn 
    Framlegg til rammer for budsjett for 2020 er lagt ved som eige vedlegg. 

 
Administrasjonen sitt framlegg til budsjett for 2020 balanserer, med 
årsbudsjetterte driftsinntekter på kr. 3 120 000,- og årsbudsjetterte 
driftskostnader på kr. 3 120 000,-. 
 
Rammene for inntektene er i hovudsak basert på markedsinntekter, 
lagskontingent (årskontingent), tilskot frå idrettskrins, tilskot frå 
fylkeskommune, tilskot frå NSF (post 3 midlar), momskompensasjon, 
rennavgifter samt eigendelar frå løparar/ føresette og klubb. 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsutvalget/


 

                                                                                       

 

 
Administrasjonen ber skikrinsstyret vere merksame på følgjande: 
 
- Markedsinntektene til Sogn og Fjordane Skikrins er budsjettert på 

omtrent same nivå som i 2018 (Fjord1 (alpint) går noko ned i 2020, SFE 
(hopp/ langrenn) går noko opp i 2020, jf. nye samarbeidsavtalar frå 
2019). 
 

- Markedsavtalane til skikrinsen skal ikkje reforhandlast i budsjettåret 
2020.  
 

Det er elles budsjettert med post 3-midlar (Norges Skiforbund) på totalt kr. 
30 000,- fordelt på Rekrutteringsprosjektet, paraidrett, samt kurs og 
utdanningsverksemd.  

 
Prinsippet med fordelingsnøkkelen knytt til markedsinntektene, der 88% av 
inntektene blir ført vidare til greinkomiteane medan AU held igjen 12% til 
eiga drift, er lagt til grunn i framlegg til budsjett. 
 
ARBEIDSUTVALET 
 
Styret 
I samband med aktiviteten til styret er det budsjettert med ca. kr. 150 000,- i  
kostnader. 
 
Kostnadane til styret er i hovudsak knytt til møter, telefonmøte, 
reiserekningar, samt reise og overnatting i samband med sentrale møter 
(Vårmøte og Haustmøtet 2020).  

 
Ver merksam på at Skikrinsstyret gjennom sitt budsjett også dekkar reise og 
overnatting for representantar frå greinkomiteane i samband med Norges 
Skiforbund sine Vår- og Haustmøter (i tråd med tidlegare praksis). 
 
Krinsting 
Det skal ikkje haldast krinsting i 2020.  
 
Drift administrasjon 
Markedsinntekter 
Samla budsjetterte markedsinntekter i 2020 er ca. kr. 900 000,- etter at 
meirverdiavgifta er trekt frå samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og 
Fjordane og Sparebanken Vest. 
 
Tilskot frå idrettskrins 
Det er budsjettert med kr. 100 000,- i tilskot frå Idrettskrinsen 
(fylkeskommunalt tilskot), om lag same nivå som rekneskapstala for 2019 
syner. Her bør ein merke seg at tilskotet sannsynlegvis vil bli redusert når 
Idrettskrinsen går inn i Vestland idrettskrets frå 01.01.2020. Saka skal 
handsamast på Idrettskretstinget i april 2020. 

 
Lagskontingent 



 

                                                                                       

 

Lagskontingenten (årskontingent) er budsjettert ihht. til vedtak i samband 
med Skikrinstinget 2017 og på same nivå som 2019, og utgjer samla ca. kr. 
200 000,-. 
 
Momskompensasjon 
Jf. tidlegare retningslinjer for utbetaling av momskompensasjon er denne 
tilskotsordninga budsjettert med ca. kr. 160 000,- (samla for skikrinsen). 
Dvs. ca. 5% av sum driftskostnader for organisasjonen. 
 
Det er elles verdt å merke seg at momskompensasjonen er fordelt i høve til 
prosentvis andel budsjetterte driftskostnader for AU og respektive 
greinkomitéar.  
 
IT kostnader 
IT kostnadane er budsjettert med kr. 20 000,-, ca. kr. 15 000,- mindre enn 
budsjettet for 2019 viser. Kostnader med internett på krinskontoret er tatt 
vekk, då det ikkje er behov for eige internett ved Idrettens hus. 
 
Lagbesøk 
Under lagsbesøk er det budsjettert med kostnader knytt til klubbutvikling 
både i klubb og sone, inkludert korte kurs i klubb. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 20 000,-. 
 
Rekrutteringsprosjekt 
I rekrutteringsprosjektet er det budsjettert med tilskot til tekniske arrangørar 
av rekrutteringstiltak i 2020 på kr. 10 000,-. 
 
Det er vidare budsjettert med eit tilskot på kr. 10 000,- til 
rekrutteringsprosjektet frå NSF (post 3 midlar). 
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 
 
Paraidrett 
Innanfor område paraidrett er det budsjettert med 2 stk. ski- og 
snøsamlingar som blir gjennomført i lag med NAV Hjelpemiddelsentralen.  
 
Inntektene er budsjettert med eit tilskot frå NSF (post 3-midlar) på  
kr. 10 000,-, medan kostnadane er relatert til leige av skianlegg. 
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 

 
Trenarkurs/ utdanning 
Innanfor trenarkurs/ utdanning er det lagt opp til eit budsjett i balanse. 
Inntektene er relatert til vaksenopplæringstilskot, post 3-midlar og 
kursinntekter, medan kostnadane er relatert til honorar og reisekostnader til 
kurslærar, leige av lokale m.m. 
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 
 
Utedagen 
Prosjektet Utedagen vert vidareført og det er m.a. budsjettert med kr. 100 



 

                                                                                       

 

000,- i offentlege tilskot. Dette tilskotet baserer seg på utviklingsavtale med 
fylkeskommunen.  
 
På kostnadssida er det budsjettert med opplæring av instruktørar og lærarar, 
honorar og reise til instruktørar, og prosjektoppfølging.  
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 
 
Prosjektmidlar 
Jf. handsaming og vedtak av langtidsbudsjett på Skikrinstinget 2019 går 
Prosjekt Telemark/ Randonee over til å gjelde prosjekt for alle greiner.  
 
I utgangspunktet var prosjektet meint som oppstartsmidlar for Telemark-/ 
Randoneekomité. Komiteen var lagt ned av Skikrinstinget 2019. 
 
Det er ikkje budsjetterte med inntekter på dette prosjektet. Kostnadsartane 
er usikre, men det er lagt opp til eit rammebudsjett på kr. - 30 000,-. 

 
ALPINKOMITEEN 
Alpinkomiteen sitt budsjett balanserer med kr. 911 000,- i driftsinntekter og 
kr. 911 000,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr. 396 000,- i overføring av markedsinntekter, jf. 
samarbeidsavtalane med Fjord1, Bilhuset Førde, COOP Nordvest SA og 
Sparebanken Vest. 

 
Samarbeidsavtalen med Fjord1 går noko ned i avtalesum for 2020. 

 
Det er også lagt inn kr. 20 000,- i lisensar/ rennavgifter. Dette er omlag same 
nivå som budsjett for 2019 viser. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 421 000,-. 
 
NM 
Ifbm. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for aktuelle 
utøvarar – budsjettert kostnad kr. 15 000,-. Dette er omlag same nivå som 
rekneskap for 2019 viser. 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 15 000,- 
 
Jr. NM 
Ifbm. Jr. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for 
aktuelle utøvarar – budsjettert kostnad er kr. 10 000,-. Dette er omlag same 
nivå som rekneskap for 2019 viser. 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 10 000,-. 
 
HL 
På Hovudlandsrennet og Landsfinalen er det budsjettert med honorar, reise 
og overnatting til hovudleiar i tillegg til startkontingent for utøvarane. Det er 



 

                                                                                       

 

også budsjettert med forskottering av overnattingskostnader samt refusjon 
av desse (inntekter). 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 55 000,-. 

 
Cup 
Ifbm. Fjord1 rekrutteringstiltak er det budsjettert med kr. 15 000,- i kjøp av 
premiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 15 000,-. 
 
FIS-renn 
Til FIS-renna i alpint er det budsjettert at krinsen dekkar startkontingent på 
5 FIS-renn for kvar utøvar. 

 
Det er også lagt inn at krinsen forskotterer startkontingent i samband med 
desse renna. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – kr. 15 000,-. 

 
Samlingar/ krinslag 
Samlingane er budsjettert i høve til alpinkomiteen sitt sportslege opplegg i 
2019. Vidare er det budsjettert med innkjøp av nødvendig sportsleg utstyr til 
komiteen med kr. 20 000,-. 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 300 000,-. 
 
Alpinkomiteen 
Til møteverksemd i alpinkomiteen er det sett av kr. 11 000,-. 
 
HOPP- OG KOMBINERTKOMITEEN 
Hopp- og kombinertkomiteen sitt budsjett balanserer med kr. 57 500,- i 
driftsinntekter og kr. 57 500,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr. 50 000,- i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalen med SFE.  

 
I samband med drift av SFE-bakken er det budsjettert med reisekostnader på  
kr. 4 000,- 
 
Det er også lagt inn kr 5 000,- i lisensar/ rennavgifter.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 46 000,-. 
 
Jr. NM 
Det er ikkje budsjettert med utøvarar til Jr. NM i 2020 frå Sogn og Fjordane. 

 
HL/ «Solan Gundersen» 
Ifbm. Hovudlandsrennet/ «Solan Gundersen» er det budsjettert med 
kostnader på til saman kr. 13 000,-. 
 



 

                                                                                       

 

Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 13 000,- 
 

Cup 
I samband med SFEhopp cup er det budsjettert med kjøp av premiar på kr.  
5 000,- .  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 5 000,-. 
 
Rekrutteringsprosjekt i hopp – « Fannemel-effekten» 
Det er budsjettert med rekrutteringsprosjekt i hopp. 
 
Det er ikkje budsjettert med inntekter. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 22 000,-.  
 
Hopp- og kombinertkomiteen 
Til møteverksemd i komiteen er det sett av kr. 6 000,-. 

 
LANGRENNSKOMITEEN 
Langrennskomiteen sitt budsjett balanserer med kr. 1 526 800,- i 
driftsinntekter og kr. 1 526 800,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr 356 800 i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og Fjordane og SFE. 

 
Vidare er det budsjettert med kr 50 000,- i lisensar/ rennavgifter, tilsvarande 
nivå som budsjett for 2019. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 425 800,-. 
 
Sommarskiskule og Langrennskurs (sommarski) 
Rekneskap for desse prosjekta vart frå 2019 overført LK (tidlegare har LK fått 
overført eit evt. overskot). 
 
Det er budsjettert med at prosjekta totaltsett skal balansere. 
 
Inntektene for sommarskiskulen er relatert til deltakaravgifter, medan 
kostnadane er relatert til honorar og reisekostnader til trenarar, kost og losji 
m.m. 
 
Inntektene for trenarkursa er relatert til kursinntekter og vidarefakturering, 
medan kostnadane er relatert til honorar og reisekostnader til kurslærar, kost 
og losji m.m. 
 
NM, jr. NM og HL 
Ifbm. NM, jr. NM og Hovudlandsrennet er det budsjettert at ein dekkjer 
reise- og opphald for støtteapparat og kostnader med smørebod. Det er i 
tillegg budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. Det er også budsjettert med eit honorar for hovudleiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på desse prosjekta er samla kr. – 118 000,-. 



 

                                                                                       

 

 
Cup/ SSF Cup 
Ifbm. SSF Cupen er det m.a. budsjettert med kr 35 000,- i kjøp av premiar, i 
tillegg til noko diverse kostnader. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 42 000,-. 
 
FIS-renn 
I samband med renna i Norgescupen er det budsjettert at komiteen dekkjer 
reise, opphald og honorar for 2 hovudleiar på NC jr. I tillegg overnatting for 4 
i støtteapparat (kvart arrangement) på NC jr.  
 
På NC sr. er det budsjettert ein mindre andel, då det er gjort avtale med 
andre kretsar om at aktuelle løparar får ta del i deira fellesopplegg.  
 
Det er også budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 120 000,-. 
 
Krinslag 
På krinslaget er det budsjettert med kr. 330 000,- i årskontingent 
(krinslagskontingent), om lag same nivå som budsjettet for 2019 syner. 

 
Vidare er det m.a. budsjettert med kr 125 000,- i kjøp av klede og kr. 190 
000,- i overnatting i samband med samlingar.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 138 000,-. 
 
Langrennskomiteen 
Til møteverksemd i langrennskomiteen er det sett av kr. 7 800,-. 

 
GENERELL SLUTTKOMMENTAR 
Adm. sitt framlegg til rammer for budsjett må reviderast 1. kvartal 2020. 
 
I tillegg kan det vere aktuelt med diverse avsetningar frå 2019 til 2020, 
m.a.o. må budsjettet oppdaterast når Skikrinsstyret gjer endeleg vedtak om 
evt. avsetningar.  

 
Det blir lagt opp til at vedtak om evt. avsetningar skal gjerast i samband med 
styremøte i januar/februar 2020, når arbeidet med rekneskapen for 2019 er 
sluttført. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret vedtek rammene for budsjettet 2020, og gjer vidare vedtak om 
at budsjettet skal reviderast 1. kvartal 2020. 

 
SAK 36 19-21  Møteplan 1. halvår 2020 

Bakgrunn 
  Skikrinsstyret fastset møteplan 1. halvår 2020. 

 
VEDTAK 



 

                                                                                       

 

   Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak om møteplan for 1. halvår 2020; 
 

Onsdag 5. februar 2020, Skei  
Holmenkollen 6.-8. mars 2020 (tur for Skikrinsstyret) 
Måndag 20. april 2020, Skei 

    
RAPPORTERING 
SAK 37 19-21 Rekneskapsrapport pr. 21.11.2019 
   Bakgrunn 
    Rekneskap pr. 21.11.2019 er vedlagt. 
   Adm. la fram rapporten i møtet. 
 

Nøkkeltal pr. 21.11.2019: 
 

SFSK Driftsinnt. totalt SFSK Driftskost. totalt SFSK Resultat  SFSK Årsbudsjett 

 Kr     3 469 933,-  Kr     3 103 625,-  Kr    366 309,-   Kr     0,00                     

AU Driftsinnt. totalt AU Driftskost. totalt AU Resultat  AU Årsbudsjett 

 Kr     850 936,-  Kr     627 045,-  Kr    223 891,-  Kr     0,00                     

AK Driftsinnt. totalt AK Driftskost. totalt AK Resultat  AK Årsbudsjett 

 Kr     971 331,-  Kr     894 304,-  Kr     77 027,-  Kr     0,00                       

HKK Driftsinnt. totalt HKK Driftskost. totalt HKK Resultat  HKK Årsbudsjett 

 Kr     50 220,-  Kr      35 817,-  Kr     14 403,- Kr     0,00 

LK Driftsinnt. totalt LK Driftskost. totalt LK Resultat pr.  LK Årsbudsjett 

 Kr   1 597 446,-  Kr   1 546 459,-  Kr     50 988,-  Kr     0,00 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek rapporten til orientering, og presentasjon til saka er  
    vedlagt. 
 
ORIENTERINGSSAKER   
SAK 38 19-21 Sogn og Fjordane-leikane 

Bakgrunn 
Skikrinsen sitt arrangement Sogn og Fjordane-leikane skal avviklast i  
Sogndal Skisenter (Hodlekve) 1. februar 2020. 
 
Informasjon om arrangementet er publisert på skikrinsen sine nettsider; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/sogn-
og-fjordane-leikane/  
 

   Arrangementet er implementert i greinkomiteane sine terminlister med  
    rennfri helg. I tillegg vil det bli lagt opp til greinvise breiddesamlingar for  
    unge utøvarar i samband med arrangementhelga. 
 

Tonje T. og adm. orienterte i møtet om status for Sogn og Fjordane-leikane,  
  m.a. om følgjande punkt; 

 
- Tilrettelegging i skianlegget 
- Bidrag frå ressurspersonar 
- Bidrag frå greinkomiteane/-miljøa 

 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/sogn-og-fjordane-leikane/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/sogn-og-fjordane-leikane/


 

                                                                                       

 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
 
SAK 39 19-21 Utedagen 2020 

Bakgrunn 
Skikrinsen sitt prosjekt Utedagen vert vidareført kommande vinter.  
 
Det er søkt Sogn og Fjordane fylkeskommune om prosjektmidlar.  
P.t. har ein ikkje fått svar på om fylkeskommunen støttar prosjektet med 
økonomiske midlar. Det er likevel økonomisk grunnlag for å starte prosjektet 
med restmidlar frå Utedagen 2019. 
 
Rapport for Utedagen 2019 og søknad til Utedagen 2020, som er sendt 
fylkeskommunen, er lagt ved som eige vedlegg. 
 
Invitasjon om deltaking i prosjektet vart sendt grunnskular i Sogn og  
Fjordane i veke 47, i tillegg vart informasjon sendt til skigruppene. 
 
Informasjon om Utedagen 2020 er også publisert på skikrinsen sine 
nettsider; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/utedagen-2020/  
 
Vidare skal prosjektet legge til rette for praktiske fagøkter på ski for 
kroppsøvingslærarar og andre aktuelle lærarar i grunnskulen i Sogn og 
Fjordane, samt aktuelle instruktørar i idrettslaga.  
Fagøktene er p.t. uavklart mtp. ressurspersonar. 
 
Elise Skeide Bakke vil følgje opp prosjektet kommande vinter. 

 
   VEDTAK 

Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 40 19-21 Utstyrspakke skileik 

Skikrinsen har fått innvilga kr. 100 000,- frå Sparebankstiftinga til prosjektet 
Utstyrspakke skileik. 
 
Gjennom prosjektet Utstyrspakke skileik vil skigrupper kunne søke  
skikrinsen om å få ein utstyrspakke til bruk i sin skiaktivitet. I tillegg vil  
dei få tilbod om klubbesøk frå skikrinsen, der ein får gode aktivitetstips i  
bruk av utstyret. 
 
Informasjon om til skigruppene er publisert på skikrinsen sine nettsider; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/sok-
om-utstyrspakke-skileik/ 
 
Søknadsfrist er 10. desember 2019. 
 
Søknadane vil bli handsama av adm. i samråd med Skikrinsstyret. 
 
Følgjande kriteria vil ligge til grunn i handsaming av søknader: 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/utedagen-2020/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/utedagen-2020/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/sok-om-utstyrspakke-skileik/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/11/sok-om-utstyrspakke-skileik/


 

                                                                                       

 

 
- vil kunne gi særleg effekt for rekruttering i skigruppa 
- skigrupper i alle sonene (Sogn, Sunnfjord, Nordfjord) representert i 

tildelinga 
- sambruk på tvers av greiner i skigruppa/ til bruk for generell 

skiaktivitet 
 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 41 19-21 Fylkeskommunalt driftstilskot til skianlegg 

Bakgrunn 
I 2000 tok Kulturdepartementet bort nemninga fylkesidrettsanlegg, og 
ordninga med driftsstønad vart lagt om, m.a. for å følgje opp mål og 
intensjonar om å stimulere til aktivitet og frivillig arbeid. 
 
Med driftstilskotet vil fylkeskommunen stimulere til frivillig arbeid, fokusere 
på aktivitet og utløyse større kommunale driftstilskot til anlegg med 
omfattande frivillig drift. 
 
Det vert i prinsippet gitt stønad til eit anlegg i same region (Sogn, Sunnfjord 
og Nordfjord). 
Dei seinare åra har storleiken på det fylkeskommunale driftstilskotet samla 
vore på kr. 200 000,-. Tilskotet vert fastsett av hovudutval for næring og 
kultur ved budsjetthandsaminga kvart år. 
 
Følgjande anlegg er prioritert for fylkeskommunalt driftstilskot: 

- Ullsheim Skisenter (langrenn/ skiskyting) 
- Nordfjord Fritidssenter (hopp) 
- Langeland Skisenter (langrenn) 
- «Ski i Sogn», Sogn Skisenter og Sogndal Skisenter (alpint/ langrenn) 

 
Adm. og Hallvard N. (leiar av anleggsutvalet) har prøvd å få til eit møte med 
fylkeskommunen for å bli orientert om kva som vil skje med ordninga når ein 
går over til Vestland fylkeskommune frå 01.01.2020. 
 
Saka vart orienterte om i møtet. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 42 19-21 Idrettsordningar på vidaregåande skule 

Bakgrunn 
Skikrinsen har tidlegare komme med innspel til Idrettskrinsen i vidare arbeid  
med idrettsordningar for potensielle toppidrettsutøvarar på vidaregåande 
skule i nye Vestland fylke. Jf. Sak 21 19-21 i møte nr. 01 i Skikrinsstyret. 
 
Adm. har etterspurt administrasjon i Idrettskrinsen om status i vidare arbeid 
for ordningane inn mot fylkeskommunen, men har ikkje fått ny informasjon. 
 
VEDTAK 



 

                                                                                       

 

Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at adm. og 
styreleiar følgjer opp saka med Idrettskrinsen. 

 
EVENTUELT 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)       Ingrid Narum (s) 
Styreleiar       Adm. sjef  



 

                                                                                       

 

        
Vedlegg SAK 23 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå Skikrinsstyret  
 
  
Skikrinsstyret@ 
         
Sakshand.: IN/FÅ  Dato: 07.09.2019  Arkivk.: styret/møter/protokoll/19-21 
 
 
 
 
 
Stad:   Årdal i Jølster (hytta til Hallvard Nygård) 
 
Tidspunkt:  Frammøte, fredag 06. september 2019, kl. 17.45 
   Avslutning, laurdag 07. september 2019, ca. kl. 13.00  
 
RAMMEPROGRAM, FREDAG 06. SEPTEMBER 2019 
 
Program Tidspunkt Saker 
Frammøte Kl. 17.45  
Møte i Skikrinsstyret Kl. 18.00-20.30 Sak 01-09 
Middag Kl. 21.00  
   
 
 
RAMMEPROGRAM, LAURDAG 07. SEPTEMBER 2019 
 
Program Tidspunkt Saker 
Frukost Kl. 08.00  
Møte i Skikrinsstyret Kl. 09.00-12.00 Sak 10-21 
Lunsj Kl. 12.00  
Heimreise Kl. 12.30 – 13.00  
 
 
 
 
Sakliste; sjå neste side. 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I SKIKRINSSTYRET, 2019-2021 



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 01 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste  
SAK 02 19-21 SFSK Protokoll frå Skikrinstinget 2019 
SAK 03 19-21 SFSK AK protokoll nr. 01 19-21  
SAK 04 19-21 SFSK LK protokoll nr. 01 19-21 
SAK 05 19-21 SFSK HKK protokoll nr. 01 19-21 
 
RAPPORTERING 
SAK 06 19-21  Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 
SAK 07 19-21 Samordna søknad og rapportering 2018 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 08 19-21  Rammer for arbeidet i Skikrinsstyret 
SAK 09 19-21  SFSK Handlingsplan 2019-2021 
SAK 10 19-21 Prosjekt i skikrinsen 
SAK 11 19-21  Utval for telemark og randonee 
SAK 12 19-21 Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 13 19-21  Møteplan Skikrinsstyret 
SAK 14 19-21 Ekstraordinært Idrettskrinsting, 09.11.2019 
SAK 15 19-21 Høyring - Etikk i skiforbundet 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 16 19-21 Organisasjonsutvalet til NSF 
SAK 17 19-21  Beredskapsplan 2019-2021 
SAK 18 19-21 Haustmøtet 2019 
SAK 19 19-21 NSF Haustmøtet 2019 
SAK 20 19-21 Team Veidekke Vest 
SAK 21 19-21 Idrettsordningar på vidaregåande skule 
 
EVENTUELT 
SAK 22 19-21 Kommunesamanslåing og kretstilhøyring 
 
 

  
 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Margot Åsebø, Tonje Norheim Tangerud,  
    Per Asbjørn Felde, Henning Sæthre, Tor Arne Hov, Stein Erik Øvrebø  
    (1. vara) og Ingrid Narum (adm.) 
 
FORFALL:  
 
MERKNADER: Henning Sæthre deltok frå sak 8. 
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 
 

    
 



 

                                                                                       

 

 
 
REFERATSAKER 
SAK 01 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
    Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02 19-21 SFSK Protokoll frå Skikrinstinget 2019 

Bakgrunn 
Protokoll frå Skikrinstinget 2019 er vedlagt. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek protokollen frå Skikrinstinget til orientering. 
 

SAK 03 19-21 SFSK AK protokoll nr. 01 19-21 
    Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 19-21 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 04 19-21 SFSK LK protokoll nr. 01 19-21 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 19-21 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 05 19-21 SFSK HKK protokoll nr. 01 19-21 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 19-21 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 06 19-21 Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 
   Bakgrunn 
    Rekneskap pr. 27.08.2019 er vedlagt. 
   Adm. la fram rapporten i møtet. 
 
   Nøkkeltal pr. 27.08.2019: 
 

SFSK Driftsinnt. totalt SFSK Driftskost. totalt SFSK Resultat  SFSK Årsbudsjett 

 Kr     2 744 196,-  Kr     2 207 225,-  Kr    536 971,-  Kr     0,00                     

AU Driftsinnt. totalt AU Driftskost. totalt AU Resultat  AU Årsbudsjett 

 Kr         605 543,-  Kr        327 353,-  Kr    278 190,-  Kr     0,00                     

AK Driftsinnt. totalt AK Driftskost. totalt AK Resultat  AK Årsbudsjett 



 

                                                                                       

 

 Kr       765 051,-  Kr       706 926,-  Kr     58 125,-  Kr     0,00                       

HKK Driftsinnt. totalt HKK Driftskost. totalt HKK Resultat  HKK Årsbudsjett 

 Kr         25 220,-  Kr         34 236,-  Kr     - 9 016,- Kr      0,00 

LK Driftsinnt. totalt LK Driftskost. totalt LK Resultat pr.  LK Årsbudsjett 

 Kr     1 348 381,-  Kr    1 138 710,-  Kr     209 671,-  Kr     0,00 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek rapporten til orientering. 
 
SAK 07 19-21 Samordna søknad og rapportering 2018 
    Bakgrunn 
    Samordna søknad og rapportering (tidl. Idrettsregistreringa) gjennomførast  
    i perioden 01.-30. april ved at idrettslaga rapporterer nøkkelinformasjon til  
    NIF. 
 

Tala frå idrettsregistreringa dannar grunnlag for ulike økonomiske 
støtteordningar (lokale aktivitetsmidlar, utstyrsmidlar, kommunale mildar 
etc.). Tala dannar vidare grunnlag for statistikkar om og for idretten. 

 
Det er difor viktig for skiidretten i Sogn og Fjordane at alle skigrupper 
registrerer sin aktivitet via Samordna Rapportering. Det er elles svært viktig 
at skikrinsen følgjer opp registreringa av aktive medlemar i skigruppene, 
sidan ordninga er avgjerande m.o.t. tilskotsordningane frå Norges 
Skiforbund. 

 
I Samordna Rapportering skal det registrerast tal aktive medlemar i dei ulike 
aldersgruppene og kjønn i særgruppene/ grein: 

- Som aktive medlemar reknar ein alle som regelmessig deltek i organisert 

aktivitet i regi av skigruppa, eller representerer idrettslaget/ skigruppa i 

konkurransar.  

- Med «deltaking» meinast både å sjølv utøve idretten gjennom trening 

eller konkurransar, og å legge til rette for at andre skal kunne drive 

aktivitet i skigruppa (t.d. styreverv, komitear og andre valte eller 

oppnemnte oppgåver – trenarar, oppmenn og andre faste oppgåver som 

utførast over ein tidsperiode – andre faste oppgåver innan t.d. 

arrangement; tidtakarar, stadion, løype, kafé, sekretariat, osv.) 

 
   I 2016 vart det innført ei ny ordning med elektronisk medlemsregistrering. 
   Dvs. at alle idrettslag må registrere sine medlemar i eit godkjent  
    elektronisk medlemsregister. Dette er eit krav som følgje av medlemskapet i  
    NIF. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

                                                                                       

 

Sogn og Fjordane Skikrins – Samordna Rapportering 2008-2018 
    

Fig. 1) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins 2008-2018 
 

 
 

 
Fig. 2) Samordna Rapportering 2018 Sogn og Fjordane Skikrins, fordeling  

   av medlemsmassen. 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Fig. 3) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins  
  aldersgruppa 6-12 år, 2008-2018 

 

 
 
    

Fig. 4) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins  
     aldersgruppa 13-19 år, 2008-2018 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

                                                                                       

 

 
Fig. 5) Utvikling aktivitetstal Sogn og Fjordane Skikrins, aldersgruppa 6-12  

   år samanlikna med aldersgruppa 13-19 år 
 

 
 
    VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 08 19-21 Rammer for arbeidet i Skikrinsstyret 
    Bakgrunn 
   Saka vert presentert av styreleiar og adm. i møtet. 
 

Skikrinsstyret drøfta forventingsavklaringar og rammene for styrearbeidet i 
møtet. 

 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret drøfta rammene for styrearbeidet og kom fram til følgjande 
    punkt: 

- Lover og vedteker skal følgjast 

- Ansvarleg økonomistyring 

- Openheit og informasjon, involvering 

- Utnytte kompetanse til kvarandre 

- Møte på Vår- og Haustmøte til skikrinsen 

- Ta del i aktivitet 

- Gi tilbakemelding om forfall i god tid.  

Om ikkje leiar i greinkomiteane kan møte i samband med møter i 

Skikrinsstyret eller sentrale møter, så møter nestleiar eller andre i 

komiteen. 

 



 

                                                                                       

 

   Presentasjonen til saka, som vart gjennomgått i møtet, er vedlagt. 
 
SAK 09 19-21 SFSK Handlingsplan 2019-2021 
   Bakgrunn 

Sogn og Fjordane Skikrins ein handlingsplan for perioden 2019-2021 er 
vedlagt. 

 
I samband med møtet skal styret handsame handlingsplanen, drøfte  
skikrinsen sine tiltak, samt avklare vidare ansvarsfordeling. 

 
   VEDTAK 
      Skikrinsstyret tek prosessen og drøftingane til orientering, og gjer vidare 
    vedtak om å følgje opp intensjon, mål og tiltak i høve til førebels  
    arbeidsfordeling og fristar. 
 
SAK 10 19-21 Prosjekt i skikrinsen 

Bakgrunn 
  Vinteren 2019 vart prosjektet Utedagen 2019 satt i gong; 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/1/utedagen-2019/  

 
Rapport for prosjektet vart sendt ut på førehand og presentert i møtet.  

 
I tillegg skal det sendast ein rapport til fylkeskommunen. 

 
For øvrig er vidareføringa av prosjektet vinteren 2020 noko usikker, m.a.  

  fordi finansieringa er avhengig av ein ny utviklingsavtale med Sogn og  
  Fjordane fylkeskommune eller anna finansiering. 

 
I tillegg er det sendt inn søknad til Sparebankstiftinga på prosjektet  

  Utstyrspakke skileik.  
 

Gjennom prosjektet Utstyrspakke skileik vil skigrupper kunne søke  
  skikrinsen om å få ein utstyrspakke til bruk i sin skiaktivitet. I tillegg vil  
  dei få tilbod om klubbesøk frå skikrinsen, der ein får gode aktivitetstips i  
  bruk av utstyret. 

 
Søknaden er utarbeida av adm. i samråd med styreleiar, og vart sendt ut til  

  Skikrinsstyret før den vart sendt inn innan søknadsfristen 01. september  
  2019.  
   

Prosjektsøknaden er vedlagt. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
Adm. følgjer opp Idrettskrinsen om status for utviklingsavtale med Sogn og 
Fjordane fylkeskommune. 

 
SAK 11 19-21  Utval for telemark og randonee 

Bakgrunn  

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/1/utedagen-2019/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/1/utedagen-2019/


 

                                                                                       

 

   Telemark-/ randoneekomiteen, som vart etablert og valt på Skikrinstinget  
    2017, vart lagt ned av Skikrinstinget 2019. Dette etter framlegg frå  
    Skikrinsstyret, jf. vedtak i møte 08 17-19, sak 109.   
 
    Ved interesse frå dei respektive greinene kan Skikrinsstyret opprette utval,  
    ei for kvar grein. 

 
Utvala skal jobbe for å skape auka aktivitet i desse greinene, og kan søke 
skikrinsen økonomisk støtte til dette. 

 
Adm. har følgt opp dei ulike greinmiljøa og ga ei orientering om status i 
møtet. 

 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret gjer vedtak om å opprette eit utval for telemark. 
   Adm. følgjer opp miljøet i telemark for oppretting av utvalet. 
 
   Vidare vil Skikrinsstyret følgje opp randoneemiljøet i fylket for oppretting  
    av eit randoneeutval.   
 
SAK 12 19-21 Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane Skikrins 

Bakgrunn 
   Status i Sogn og Fjordane Skikrins sitt markedsarbeid. 
 

Verksemd Grein Går 
ut 

Status 

Fylkeskommunen AU/Utedagen  Vidare samarbeidsavtale er 
uavklart.  

AVIS Bilutleige AU 2021 Avtale går til t.o.m. 
30.06.2021. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2020 Avtale går til t.o.m. 2020. 
Reforhandling bør settast i 
gong. 

Intersport Førde/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2021 Avtale går til t.o.m. 
31.05.2021. 

SFE 
 

Hopp/ langrenn 2022 Ny avtale er reforhandla for 
3 nye år (går ut 30.04.2022) 

COOP Nordvest SA Alpint/ langrenn 2020 Avtale går til t.o.m. 2020. 
 

Fjord1 Alpint 2021 Avtale går til t.o.m. 2021. 
 

Sparebanken Vest Alpint 2021 Avtale går til t.o.m. 2021. 
 

Bilhuset Førde Alpint 2021 Avtale går til 31.08.2021.  
 

Intersport Sogndal 
 

Alpint 2019 Avtale skal reforhandlast 
der det er opsjon om to nye 
år (til 2021). 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering og gjer vidare vedtak om å setje i verk 
reforhandling av følgjande samarbeidsavtalar: 

 
1) Sogn og Fjordane fylkeskommune, ansv.: Adm. 



 

                                                                                       

 

2) Sparebanken Sogn og Fjordane, ansv.: Adm. + LK 

3) Intersport Sogndal, ansv.: Adm. + AK 

 
SAK 13 19-21  Møteplan Skikrinsstyret 

Bakgrunn  
Skikrinsstyret fastset møteplan for 2019-2020. 

 
   VEDTAK 

    Skikrinsstyret fastset følgjande møteplan: 

 
- Møte i Skikrinsstyret; laurdag 26. oktober 2019 kl. 09.00-10.00, i 

framkant av Haustmøtet på Idrettens Møteplass på Sandane 

- Møte i Skikrinsstyret; måndag 02. desember 2019 kl. 17.00-21.00, Thon 

Jølster Hotell 

 

SAK 14 19-21 Ekstraordinært Idrettskrinsting, 09.11.2019 
   Bakgrunn 
    Styret i Sogn og Fjordane idrettskrins kallar inn til ekstraordinært  
    idrettskrinsting laurdag 09. november 2019 på Myrkdalen Hotel kl. 11.00- 
    12.30.  
 
    Det ekstraordinære tinget skal handsame forslag om samanslutning med  
    Hordaland idrettskrets med verknad frå 01.01.2020, samt handsame vedtak  
    som gjer samanslutninga mogleg.   
 
    Interimstyret for etableringa av Vestland idrettskrets/idrettskrins kallar inn  
    til konstituerande krinsting laurdag 09. november 2019 på Myrkdalen Hotel  
    kl. 14.00-17.00. 
 
   Innkalling med representantfordeling er vedlagt. 
 

VEDTAK 
  Skikrinsstyret gjer vedtak om følgjande representasjon;  

- Finn Årdal, leiar 

- Tonje N. Tangerud, styremedlem 

- Stein Erik Øvrebø, 1. varamedlem? 

- Nina Munthe Olsen? 

 
Andre styremedlemar og komitémedlemar er vara. 

 
Administrasjonen følgjer opp saka. 

 
SAK 15 19-21 Høyring - Etikk i skiforbundet 
   Bakgrunn 
   Norges Skiforbund har sendt ut eit høyringsbrev vedr. etikk i skiforbundet. 
 
   Høyringsbrevet og vedlegg til dette finn ein vedlagt. 
 
   Styreleiar innleia om saka i møtet. 
 



 

                                                                                       

 

VEDTAK 
  Skikrinsstyret gjer vedtak om at adm. lagar til eit høyringssvar basert på  
  diskusjonar i møtet.  

Høyringssvaret vert sendt ut til styret for godkjenning før det vert sendt inn. 
  
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 16 19-21 Organisasjonsutvalet til NSF 

Bakgrunn 
   Organisasjonsutvalet til Norges Skiforbund, oppnemnt av Skistyret, skal sjå  
    på skiforbundet sin politiske styringsmodell. 
 
   På Vårmøtet til Norges Skiforbundet la Organisasjonsutvalet fram førebels  
    rapport.  

Her var styreleiar og AK-leiar til stades frå styret, i tillegg til adm. 
 
    Presentasjonen av rapporten finn ein på denne sida; 
    https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsutvalget/  
 
   Informasjonen vart sendt ut til styret etter Vårmøtet i NSF. 
    

Parallelt med Organisasjonsutvalet sitt arbeid pågår det ein 
fellesadministrativ prosess i Norges Skiforbund. 

 
   Styreleiar la fram saka i møtet.    
 

VEDTAK 
  Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 17 19-21  Beredskapsplan 2019-2021 

Bakgrunn 
   Beredskapsplan for 2019-2021 er vedlagt.     
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 18 19-21 Haustmøtet 2019 
   Bakgrunn 
    Haustmøtet til Sogn og Fjordane Skikrins vert gjennomført laurdag 26.  
    oktober på «Idrettens Møteplass» på Sandane, Trivselshagen. 
 
   Rammeprogram: 
 

Kl. 09.30-10.00 Registrering 
Kl. 10.00  Fellesforedrag 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins 

- alpint 
- langrenn 
- hopp og kombinert 

 
Parallelt er det ei tverridrettsleg treningssamling for aldersgruppa 12-19 år (f. 
2000-2007).  

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsutvalget/


 

                                                                                       

 

Trenarar: Ole Morten Mardal, Gloppen Friidrettslag/Firda vgs, og 
basistrenar frå Olympiatoppen Vest. 

 
Fredag 25. oktober feirar Sogn og Fjordane idrettskrins 100 års jubileum 
med middag og program på Gloppen hotell. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vedta om å ha ein fellesdel kl. 
13.00-13.45 før dei greinvise Haustmøta. 

 
SAK 19 19-21 NSF Haustmøtet 2019 

Bakgrunn 
 Norges Skiforbund sitt Haustmøte vert avvikla på Gardermoen 18.-20.    
  oktober 2019. 

    
   Lenke til informasjon og program: 

https://www.skiforbundet.no/norges-
skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-
anlegg2019/ 

 
   Frå Sogn og Fjordane Skikrins deltek følgjande: 
 

1) Styreleiar, Finn Årdal (kretsleiarmøtet) 

2) Nestleiar, Hallvard Nygård (arrangør- og anleggseminar) 

3) Leiar AK, Per Asbjørn Felde (alpinkomiteen sit fagmøte) 

4) Medlem av HKK (hoppkomiteen sitt fagmøte) 

5) Leiar LK, Tor Arne Hov (langrennskomiteen sitt fagmøte) 

6) Adm. sjef, Ingrid Narum (div. møter) 

 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 

SAK 20 19-21 Team Veidekke Vest 
Bakgrunn 

   Agder og Rogaland Skikrets, Hordaland Skikrets og Sogn og Fjordane  
    Skikrins inngjekk i 2015 eit samarbeid om Team Veidekke Vest (TVV).  
     

TVV er eit treningsfellesskap der partane skal samarbeide om ein felles  
  spissa satsing for dei aller beste senior langrennsløparane i regionen. TVV  
  har som mål å utvikle løparar til landslagsnivå og vere eitt av Norges  
  Skiforbund (NSF) sine viktigaste rekrutteringsmiljø. 

 
LK-leiar er SFSK sin representant i styringsgruppa. 

 
Samarbeidsavtalen er vidareført for sesongen 2019-2020. 

 
   Signert avtale er vedlagt. 
 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/


 

                                                                                       

 

Avtalen forpliktar alle parter økonomisk og juridisk. 
 
   Kvar av partane stiller kr 100.000 som garanti for laget si drift. Dette  
    beløpet fakturerast ikkje utan særskilt vedtak i styringsgruppa.  
    Garantibeløpet er ein «siste utveg». Andre aktuelle finansieringsmåtar skal  
    prioriterast. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 21 19-21 Idrettsordningar på vidaregåande skule 

   Bakgrunn 
Idrettskrinsen ba om innspel frå særkrinsar i vidare arbeid med  

  idrettsordningar for potensielle toppidrettsutøvarar på vidaregåande skule i  
  nye Vestland fylke, med frist 19. juni 2019. 

 
    Bakgrunn frå Idrettskrinsen: 
    Tidlegare i vinter fekk vi orientering frå Opplæringsavdelinga om at det  
    ikkje ville bli lagt opp til medverknad frå idretten på korleis  
    idrettsordningane i vgs skulle bli i Vestland fylke. I dag har vi «spissa  
    idrettsordning» for fotball og volleyball (skiskyting er no landslinje), og  
    ordninga for «potensielle toppidrettsutøvarar» for dei andre idrettane. I  
    Hordaland er det toppidrettslinjer ved skular i Bergen og på Voss,  
    koordinert av Olympiatoppen.  
 
    Vi ynskjer å vere «på», og både bli orientert om kva som er status frå  
    fylket si side, og å få kome med våre innspel til ordninga vidare. Merk at  
    for skuleåret 2019-2020 vert det ingen endringar, men vi har i dag ikkje  
    noko informasjon om kva som er planlagt vidare.  
 
    Sogn og Fjordane og Hordaland IK, samt Olympiatoppen Vest har difor  
    bedt om eit møte med Rune Haugsdal, prosjektleiar for samanslåinga av  
    dei to fylka. Vårt mål med møtet er å få ein status frå fylkeskommunen si  
    side på kvar dei er i prosessen, og å formidle status og innspel frå idretten.  
 
    Følgjande innspel om idrettsordningar i vidaregåande skular er  
    spelt inn frå Sogn og Fjordane Skikrins: 
  

• Evaluering av dagens ordningar 

- Det manglar føringar til vgs. på korleis ordninga skal praktiserast, 

særleg på gyldig fråvær. 

- Ordninga har vore viktig for utøvarar der denne har fungert etter 

intensjonen. 

 

• Innspel på idrettsordningar i vgs. i framtida 
- Det er viktig å ivareta idretten sine interesser og at det må bli lagt opp 

til medverknad frå idretten på korleis idrettsordningane i vgs. skal bli 

i Vestland fylke. 

- Idrettsordning i vgs. er heile avgjerande for at potensielle 

toppidrettsutøvarar i alderen 15-19 år kan bli buande i eige fylke for å 

satse på sin idrett.  



 

                                                                                       

 

Ei slik ordning kan også vere avgjerande for om utøvaren held fram i 
idretten sin, då det er fleire problemstillingar som blir aktuelle 
dersom ein må flytte ut av fylket for å kunne satse på idretten sin 
parallelt med å ta vidaregåande opplæring. T.d. økonomi og kor 
moden utøvaren er for å flytte vekk frå eit trygt utviklingsmiljø. 

- Tydelege føringar frå fylkeskommunen på korleis ordningar skal 

praktiserast, der informasjon og praktisering ved Sogndal vgs. bør 

vere eit utgangspunkt: 

 
Rutine for permisjonar knytt til fråvær for aktivitetar som kultur 
og idrett o.l. ved Sogndal vidaregåande skule. 

 
Målsetjing: Sogndal vgs ønskjer å tilrettelegge skulekvardagen slik at 
elevar som satsar målretta innan kultur og idrett kan utøve aktiviteten sin 
ved sidan av skulegang. 

 
I henhold til skulereglementet til Sogndal vidaregåande skule (punkt 8.4 f), 
kan elevar etter søknad krevje at inntil 10 dagar med fråvær knytt til m.a. 
‘representasjon i arrangement på nasjonalt og internasjonalt nivå' ikkje 
vert ført på vitnemålet. 

 
I tillegg til denne mulegheita, har Sogndal vidaregåande skule følgjande 
rutinar for fråvær knytt til kultur og idrett: 

 
a) Elevar som er inntekne på ordningane spissa idrettstilbod og potensielle 

toppidrettsutøvarar i samarbeid med Sogn og Fjordane idrettskrins, 

har rett på idrettspermisjon utan fråvær på aktivitetar som går føre seg 

i regi av den einskilde særkrins, eller på nasjonalt nivå i klubb. Her kjem 

òg aktivitetar knytt til representasjon på landslag o.l. 

 
b) Andre elevar kan søkje permisjon på same grunnlag som i punkt a) for 

å delta i konkurranse og aktivitetar i sin idrett/kulturaktivitet. Me viser 

her til forskrift til opplæringslova §3-47 (organisert studiearbeid eller 

studieadministrative gjeremål etter avtale med faglærar eller rektor 

skal ikkje reknast som fråvær) 

 
a. Desse søknadane skal vurderast i kvart einskild tilfelle, og vedtak 

vert gjort av avdelingsleiar i samråd med den einskilde faglærar i 

faget eleven får fråvær/permisjon i 

b. Godkjenning av dette fråværet avhenger av kva eleven mister av 

skulearbeid, og nivået på aktiviteten eleven søkjer permisjon til 

c. Skulefaglege vurderingar må ligge til grunn, og viss det ikkje vert 

vurdert som «fagleg forsvarleg» vil ikkje permisjon verte gjeven. I 

so fall vil det bli ført vanleg fråvær utan dokumentasjon. 

 
For begge fråværspunkta a) og b), har eleven ansvar for å sikre god 
dialog med faglærarane, slik at ein kan følgje fagleg progresjon i alle 
faga ein mister ved permisjon/fråvær. Ein open dialog med den 
einskilde faglærar og oppfølging av avtalar om skulearbeid er ein 



 

                                                                                       

 

føresetnad for at det ikkje skal førast fråvær. Eleven må sikre seg 
deltaking i vurderingssituasjonar. 

 
Skulen minner elles om § 3-3 i forskrift til opplæringslova, om 
grunnlaget til vurdering i fag, som seier at stort fråvær eller andre 
grunnar kan føre til at læraren ikkje har tilstrekkeleg grunnlag for å gje 
halvårsvurdering med karakter eller standpunktvurdering 

 
Eleven sine plikter. For at permisjonen skal verte godkjent må eleven: 

 
1) Legge inn fråværet sitt i skulearena som «Anna undervisning/ 

studiearbeid etter avtale», som hovudregel minst ei veke på 

førehand (fristen kan i særskilte tilfelle vere kortare) 

2) Ta kontakt med kontaktlærar og alle involverte faglærarar, der ein 

ber om permisjon og avtaler arbeid til sjølvstudium. Eleven fører 

avtalt studiearbeid inn i dette skjema (på andre sida), og får 

faglærer til å signere at det som avtalt. 

3) Levere dette skjema (søknad om permisjon) ferdig utfylt til 

avdelingsleiar. 

 
Konsekvensar for eleven med misbruk av ordninga: 

- Brot på retningslinene for fråvær/permisjon vil føre til: 

o «Ikkje godkjent» fråvær vil komme på vitnemålet som 

ordinært/udokumentert fråvær 

o Varsel om nedsatt karakter i orden 

- Gjentekne brot på retningslinene for fråvær/permisjon vil føre til: 

o Eleven mister retten til å søke permisjon/fråvær inneverande 

skuleår 

o Nedsatt karakter i orden 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
EVENTUELT 
SAK 22 19-21 Kommunesamanslåing og kretstilhøyring 
   Bakgrunn 
   Når kommunar slår seg saman på tvers av fylkesgrenser og der kommune  
    skiftar fylke, vert problemstilling rundt tilhøyring av krets aktualisert. 
 
   I Sogn og Fjordane blir Hornindal kommune nye Volda kommune frå  
    01.01.2020, og ein del av Møre og Romsdal fylke. 
    
   Særgrupper i idrettslag kan sjølv bestemme kva særkrets ein ynskjer  
    tilhøyre. 
 
   Adm. har vore i kontakt med skigruppa i Hornindal IL. Dei har ikkje teke  
     stilling til kva særkrets dei ynskjer tilhøyre, og vil følgje det opp i hausten  
    2019. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 



 

                                                                                       

 

 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)        Ingrid Narum (s) 
Leiar         Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 24 19-21 SFSK AK protokoll nr. 02 19-21 

 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: PAF/ IN  Dato: 27.09.2019  Arkivk.: ak/møter/protokoll/19-21 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Onsdag 25. september 2019, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 06 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 07 19-21 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 01 19-21 i AK 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 08 19-21 Samlingsplan haust/ vinter 2019-2020 
SAK 09 19-21 Terminliste 2019-2020 
SAK 10 19-21 Samarbeid krinstrenar og sportsleg ansvarlege i AK og adm.  
SAK 11 19-21  Oppdragsbaserte arbeidsavtalar krinstrenarar 
SAK 12 19-21 Saker til Haustmøtet 26. oktober 2019 
SAK 13 19-21 Handlingsplan 2019-2021 
 
RAPPORTERING 
SAK 14 19-21 Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 15 19-21 Orientering om markedsarbeidet til komiteen 
SAK 16 19-21 Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 17 19-21  Krinsbekledning 
 
EVENTUELT 
SAK 18 19-21 Utstyr til krinssamlingar 
 

 
TIL STADES:  Per Asbjørn Felde, Roger Ellingsund, Magne Hofslundsengen, Peder Felde,  
    Anders Neteland (krinstrenar) og Ingrid Narum (adm.) 
 
FORFALL: Nina Munthe Olsen, Erik Solheim 
 
MERKNADER: Anders Neteland deltok under Sak 08-10. 
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

 
 
 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 02 I ALPINKOMITEEN, 2019-2021 



 

                                                                                       

 

 
REFERATSAKER 
SAK 06 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.  
 
SAK 07 19-21 Godkjenning av protokoll frå møte nr. 01 19-21 i AK 
   Bakgrunn 
    Protokoll nr. 01 19-21 frå møte i alpinkomiteen er vedlagt. 
    Denne er godkjent elektronisk tidlegare. 
 
   VEDTAK 
    Alpinkomiteen godkjenner protokoll nr. 01 19-21. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 08 19-21 Samlingsplan haust/ vinter 2019-2020 
   Bakgrunn 
   Samlingsplan for sesongen 2019-2020 finn ein via denne lenka; 
   https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/alpint/spv-samlingar/  
 

Komiteen fekk orientering frå krinstrenar om samlingsplan for haust/ vinter  
  2019-2020, m.a. følgjande punkt: 

 
- Status skipakkar 
- Status samarbeid med Fana Alpin 
- Trenarkapasitet 
- Barmarkssamlingar 

 
VEDTAK 

   Komiteen fekk følgjande orientering frå krinstrenar, inkludert drøftingar i  
    møtet: 

- Skisamlingar; 
Kommunisere ut at skisamlingane blir gjennomført, evt. flytta til der 
det er treningsforhold. 
 

- Status skipakkar; 
Vurdere vinterpakke etter at samlingsplan vinter er lagt. 

 
- Status samarbeid med Fana Alpin; 

Samarbeid på samlingar, der Fana Alpin stiller med eigen trenar. 
 

- Trenarkapasitet; 
Jobbar med potensielle trenarressursar, ikkje avklart. 
 

- Barmarkssamlingar; 
- samling Byrkjelo 17.-18.08 
- samling Sandane 23.-24.08 
- samling Førde 13.-14.09 (lite deltaking, m.a. grunna kollisjon med  
  anna aktivitet) 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/alpint/spv-samlingar/


 

                                                                                       

 

- tr.program barmark er tilgjengeleg for U12-16 utøvarane  
  (kommunisert til utøvarane) 
- lokalisere potensielle treningsgrupper for basistrening for utøvarar  
  lokalt? 

 
- Kveldstrening vinter; 

Ynskjer å vidareføre kveldstreningar. 
 
SAK 09 19-21 Terminliste 2019-2020 

Bakgrunn 
 Terminlisteansvarleg har utarbeida eit utkast til Terminliste 2019-2020. 

Utkastet var sendt ut på førehand og vart gått igjennom i møtet. 
 
Viser elles til vedtak i Sak 87 17-19; 
Rammer for terminliste 2019-2020: 

- tilsvarande antal renn som i år 
- prøve ut alternative arrangementsformer i kort løype (U12 og 

yngre) 
- prøve å terminfeste eit parallellslalåm-renn (enkel gjennomføring) 
- vidareføre felles kvalik. renn med Hordaland 

    
I møtet gjekk ein igjennom utkastet og diskutert m.a. følgjande punkt:  
 

- Samkøyre med samlingar? 
- Felles renn med Hordaland? 
- Rennfri helg 01.-02. februar 2020?  
- Kvalikkrenn 
- KM 

 
VEDTAK 

   Komiteen gjer vedtak om utkast til terminlista med endringar diskutert i  
    møtet.  
    Utkastet vert sendt ut på høyring til laga og endeleg vedtatt på Haustmøtet  
    26. oktober 2019. 
 
   Vidare gjer komiteen vedtak om å oppdatere kvalikk.reglementet med 4  
    teljande renn i SL og SSL, dersom desse blir gjennomført. 
 
SAK 10 19-21 Samarbeid krinstrenar og sportsleg ansvarlege i AK og adm.  

Bakgrunn 
 Komiteen og krinstrenar drøfta rammene for samarbeid mellom krinstrenar  
  og sportsleg ansvarlege i AK og adm. 

 
Punkt som vart diskutert i møtet: 

- Plan på ansvarsfordeling 
- Informasjon 
- m.m. 

 
VEDTAK 

   Komiteen vart orientert om ei utarbeida ansvarsdeling om sportsleg opplegg.  
 
    Sportsleg ansvarlege og krinstrenar har dialog vidare om ansvarsdeling. 



 

                                                                                       

 

 
SAK 11 19-21  Oppdragsbaserte arbeidsavtalar krinstrenarar 

Bakgrunn 
Leiar og adm. har følgt opp fornying av oppdragsbaserte arbeidsavtalar med  
aktuelle krinstrenarar.  
 
Gjeldande arbeidsavtalar er basert på vedtak i sak 14 17-19; 

 
    Alpinkomiteen gjer vedtak om at aktuelle krinstrenarar får tilbod om  
    oppdragsbaserte arbeidsavtalar i 2018. 
 
   Økonomisk nivå i arbeidsavtalane skal vere innanfor dei økonomiske  
    budsjettrammene til komiteen i 2018. 
 
   Ein legg vidare opp til at det skal vere eit differensiert lønsnivå i avtalane  
    basert på dei ulike trenarane sin kompetanse, trenarerfaring etc. I tillegg  
    vil hovudtrenar få ekstra godtgjersle for arbeidet knytt til organisering og  
    planlegging.  
    
   Leiar og adm. orientert om saka i møtet. 
    

VEDTAK 
   Komiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 12 19-21 Saker til Haustmøtet 26. oktober 2019 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Haustmøtet 2019 skal avviklast 26.  
    oktober på Sandane på Idrettens Møteplass. 

 
Lenke til informasjon om Haustmøtet 2019; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/  

 
    Rammeprogram: 

Kl. 09.30-10.00 Registrering 
Kl. 10.00  Fellesforedrag 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins; 
   - fellesdel kl. 13.00-13.45 
   - greinvise møte kl. 13.45-16.00 

- alpint 
- hopp og kombinert 
- langrenn 

 
   VEDTAK  
   Komiteen gjer vedtak om følgjande sakliste til Haustmøtet 26. oktober 2019: 
 

1) Orientering frå Haustmøtet i NSF 
2) Barmarkssamlingar 2019 
3) Samlingsplan 2019-2020 
4) Overnatting samlingar 
5) «Foreldrekort» samlingar 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/


 

                                                                                       

 

6) Ordninga subsidiert heiskort til aktive utøvarar 
7) Terminlista 2019-2020 
8) Økonomi/ marked  

 
SAK 13 19-21 Handlingsplan 2019-2021 
    Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2019-2021 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2019. 
 

I møtet handsama komiteen handlingsplanen, drøfta alpinkomiteen sine 
tiltak, samt avklara vidare ansvarsfordeling. 

 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling og tidsfristar. 
 
RAPPORTERING 
SAK 14 19-21 Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 
    Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 er lagt ved som eige vedlegg.  

Rapporten vart presentert i møtet. 
 
VEDTAK 

  Alpinkomiteen tek rapporten til orientering. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 15 19-21 Orientering om markedsarbeidet til komiteen 

Bakgrunn 
  Status i Sogn og Fjordane Skikrins - alpint sitt markedsarbeid. 

 
Verksemd Grein Går 

ut 
Status 

COOP Nordvest SA Alpint/ langrenn 2020 Avtale går til t.o.m. 2020. 
 

Fjord1 Alpint 2021 Avtale går til t.o.m. 2021. 
 

Sparebanken Vest Alpint 2021 Avtale går til t.o.m. 2021. 
 

Bilhuset Førde Alpint 2021 Avtale går til 31.08.2021.  
 

Intersport Sogndal 
 

Alpint 2019 Avtale blir forlenga iht. 
opsjon om to nye år (til 
2021). 

  
   VEDTAK 
    Komiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 16 19-21 Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins 
   Bakgrunn 
   Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins finn ein på skikrinsen sine  
    nettsider; 



 

                                                                                       

 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/om-
skikrinsen/styringsdokumenter/ 

 
   Denne er gjeldande for skikrinsen og for underliggande org.ledd (idrettslag/  
    grupper).    
 

VEDTAK 
  Komiteen tek saka til orientering. 

 
SAK 17 19-21  Krinsbekledning 
   Bakgrunn 
   I samarbeidsavtalen med Intersport Sogndal har komiteen avtale om  
    krinsbekledning.  
    
   Viser elles til vedtak i Sak 60 17-19; 
 
   Komiteen gjer vedtak om å subsidierer ein del av kostanden for  
    krinsbekledning for aktive (dei som deltek på renn og samlingar). I tillegg  
    at utøvarar som kjøper krinsbekledning får «krinspris» på samlingar i  
    krinsregi. Andre må betale meir for deltaking på samlingar. 
 
   Denne informasjonen vart lagt ut under samlingar sesongen 2018-2019; 
 
   Treningsavgift: 

Utøvarar som kjøper krinsjakke får «krinspris» på samlingar i krinsregi. 
Andre må betale kr. 50,- meir pr. dag for deltaking på samlingar. 
Informasjon om krinsjakke vart informert om på Haustmøtet 27.10.2018 og 
informasjon om bestilling vart sendt alpingruppene 02.11.2018. 
    

   Vidare har Roger Ellingsund følgt opp Fjord1 for avklaring om innkjøp av  
    krinsgensarar, som er ein del av samarbeidsavtalen. 
 
   Adm. har vore i kontakt med Intersport Sogndal for alternativ til  
    krinsgensarar og for bestilling av krinsjakkar, og orienterte i møtet. 
 

VEDTAK 
  Komiteen tek saka til orientering og gjer vidare å vedtak om å fortsette med å  
  subsidiere ein del av kostanden for krinsbekledning for aktive. 

 
EVENTUELT 
SAK 18 19-21 Utstyr til krinssamlingar 
   Bakgrunn 
   Komiteen diskuterte i møtet kven som skal stille med utstyr på  
    krinssamlingar. 
 
   VEDTAK 
   Komiteen gjer vedtak om å betale leige for lån av utstyr av klubbane på  
    krinssamlingar utanfor eigen klubb.  
    Roger E. lagar til eit framlegg til låneavtale med klubbane. 
 
    Vidare gjer ein vedtak om at Roger E. og Magne H. undersøker pris på 4-5 
    radioar for innkjøp til skikrinsen. 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/om-skikrinsen/styringsdokumenter/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/om-skikrinsen/styringsdokumenter/


 

                                                                                       

 

 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Per Asbjørn Felde (s)      Ingrid Narum (s) 
Leiar AK       Adm. sjef    
            



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 25 19-21 SFSK AK referat Haustmøtet 2019 

 

Referat Haustmøte Alpint, Sandane 26.10.2019 
 

Til stede:  

Roger Ellingsrud, Magne Hofslundsengen, Nina Munthe Olsen, Vidar Taklo, Peder Felde, Fabian 

Bergquist, Anders Felde, Per Asbjørn Felde (ledet møtet), Geir Angedal, Signe Marie Hauge, Ingrid 

Narum (sak 10), Øyvind Hopland, Hallvard Nygård. 

 

SAK 1: Godkjenning og innkalling og saksliste. 

Ingen bemerkninger. 

 

SAK 2: Valg av referent. 

Nina Munthe Olsen. 

 

SAK 3: Orientering frå Haustmøte i NSF. 

Info fra arbeid i komiteen 

• Opprettholder fluorforbud - og ingen fare ved kjøp av brukte ski, men husk å bruke ren børste. 

• Kulturprosjektet – tankegangen er åpenhet og inkludering i alle ledd og på alle nivå- «hvordan vil vi ha 

det». Fokus på framsnakking og at vi skal ha det kjekt i lag.  

• Til de som har FIS-løpere – Til våren vil NSF gå for totalforbud mot shopping av FIS-poeng i utlandet. 

Sportslig status FIS/landslag 

• Ny struktur på landslag – kategoriserer i 3 ulike nivå; A, B og C. Løperne på nivå C må vise til resultat 

ihht til vedtatte krav, og man vil på den måten sikre at nye løpere får slippe til. Det jobbes med å få inn 

et D-nivå, men det er på sikt, og når økonomien tilsier det. 

• Mer fartstrening i NSF regi av skigymnas 

Bakgrunn; Vanskelig for det enkelte lag å få dette til alene, slik at NSF nå vil legge til rett for 

dette, og vil bli gjennomført som samlinger. 

Bama 

• Åpnes opp for flere deltagere – 1100 stk. Påmelding åpner 1. des og avsluttes 31.12 

Donald Duck 

• Max 140 deltagere per klasse 



 

                                                                                       

 

• ikkje lengre mulig å redusere klassen i 2 omgang. Men kan være at forholdene gjør at TD velger noe 

annet. 

Landsrenn 2021 

• Hovedlandsrennet til Vassfjelllet  

• Telenor i Wyller.  

Annet 

• Snøhallen på Lørenskog åpner 15. jan, dette er kun første byggetrinn 

Rennreglementet – nytt/endringer 

• alle under 12 år får starte dersom de kommer for sent til start. 

• Markering av løyper - SuperG skal merkes tilsvarende som for utfor 

• Besiktigelse – Skal forgå kun en gang  

• HL 15-16 år- kretsparallell skal gjennomføres 

• Snudd resultatliste skal også gjelde for Landsfinale ikke bare HL 

• Løper som har blitt hindret – for barn tom 12 år skal det vises smidighet mht til reglene med opptråkk 

osv. 

• Nytt ved 1 staurs SL tilsvarende regel mht opptråkk som ved 2 staurs. Spm kva med vertikal, langsving 

og hårnål hvor det er 2 staurs – Per Asbjørn sjekker dette opp. For øvrig er dette er slik vi har praktisert 

dette. 

AKTIVITETSKALENDER – terminliste for aldersbestemte klasser 

Se lysbilde for oversikt.  

• På landsfinalen er det delte klasser  for 13 og 14 og en klasse for 16 år. 

• ECO – Et ønske at kretsen tar ansvar for felles opplegg mht overnatting  - AK tar med seg dette ønske i 

videre planlegging  

 

SAK 4: Barmarkssamlingene 2019 

• Se lysbilder for oppsummering.  

• En samling ble avlyst etter ønske fra foreldrene.  

• Samlingen i Førde ble amputert pga andre aktiviteter.  

• Tilbakemelding om at årets gjennomføring ikke har vært god nok pga for lite oppfølging og kontinuitet 

mht til trenere.   

• Vegen videre hva gjør vi framover – Innspill/spm 



 

                                                                                       

 

o Bør knytes til andre aktiviteter for å gjøre det enda mer sosialt, som for eksempel gå Via Ferata, 

surfing i Hoddevika osv 

o Skal det ha noe verdi så må vi komme i gang om våren. For sent å starte opp i september. Dette 

vil kunne gi utøveren noe jobbe med over sommeren. Viktig at ungene ikke tror at 3 samlinger 

er godt nok. 

o Gjerne gjennomføre fysisk testing for de eldst (ble nevnt både u12 og u16) på våren med 

oppfølging i september. Det krever at man ha en trener som har litt peiling, og som kan legge 

rammer for en månedsplan. Elles lite hensikt med test. Da må vi også ha kontinuitet i 

trenerkabal for å få til god oppfølging.  

o Kva med Førde som allerede har et veldig godt opplegg, kunne det være en ide å involvere dem 

i større grad, samt også benytte deres ressurser?  

o Viktig at disse samlingene blir en rekrutteringsplass, og ikke begrenses til kun de eldste. Dette 

vil i såfall kreve flere trenere.  

AK tar med seg alle de gode innspillene i arbeidet med neste års planlegging av 

barmarkssamlingene.  

 

SAK 5: Samlingsplan 2019-2020 

Se eget exel-ark.  

• Dersom manglende snø på Ål så vil samlingen bli flyttet til Kvitfjell.    

• Krevende med så mange 2 dagers samlinger før jul – blir mye kjøring, hva med heller å gjennomføre 4-

dagers samling? Utfordringen er trenerkapasitet. Kan vi kjøpe de fri, kan vi henge oss på andre klubber? 

• Blir det gode forhold hjemme så flyttes samlinger til lokale anlegg 

• Kva er førjulscup på Geilo? Gjelder for hele landet, og er SL og SSL. Og vil være for spesielt interesserte.  

• Kva med julehelgen – blir det lagt opp til noe felles? Viktig at klubbene legger ut hvor og når de trener i 

romjulen.  

• Det er lagt opp til en samling hvor målgruppen er «Alle» før jul. Flere mener det er viktig å få 

gjennomført denne samlingen, og bør den da flyttes til et senere tidspunkt i desember for å sikre at det 

er snø? 

AK tar innspillene med seg i den videre planlegging av samlingene. 

 

SAK 6: Overnatting samlinger 

Se egen exel-fil, og hvor vi legger opp til å være mye på Ål. 



 

                                                                                       

 

• Haugen viser til at de har leid hytte når de har vært på Ål. Kan være kostnadskrevende å bo på hotell. Er 

det flere som kan ha interesse for et slikt opplegg? Og at kretsen kan legge til rette for valg? Må huske 

på signaleffekten ved å velge noe annet enn det som det er lagt til fra kretsen sin side.  

•  må vel være enten eller, ellers mye ekstraarbeid for kretsen - Vi bør anstrenge oss for å bo samlet, vi er 

ikke så mange, og viktig å bygge fellesskap, og for mange er det sosiale like viktig som det å stå på ski. 

Vi må strekke oss for å velge det billigste alternativ. Hvor mange snakker vi opp 15-20 stk.   

 

SAK 7: «Foreldrekort» samlinger 

Se lysbilde.  

• Tanken er 1 foreldre per 5 utøvere og dermed 2-3 foreldre kort på hver samling som dekkes av 

fellesfaktura. Bytte på å gjøre jobb i bakken.  

• Selvfølgelig lov å bidra mer viss man ønsker det, men må da dekke kort selv, holdes da utenfor 

fellesfaktura.  

• Alle var enige om at dette var en god måte å gjøre det på. 

 

SAK 8: Ordninga subsidiert heiskort til aktive utøvere 

• Jølster og Hodlekve er med på same ordning som i fjor. Hver klubb må snakke med sin heis for å få disse 

med. Dette er ikke en jobb for AK.  

• Haugen spør hva denne ordningen innebærer – alle heisene skal ha fått denne infoen for 2 år siden – 

en avtalt sponset pris for årskort.  

• AK bør jobbe for et årskort for aktive som kan brukes i alle anleggene i Sogn og Fjordane. 

• Det er ikke tatt stilling til dag eller i hvilket anlegg for fellestrening for kretsen. 

 

SAK 9: Terminlista 2019-2020  

Se exel-ark. 

• 19.01 i Førde – Blir presisert at dette er et renntilbud for de yngste, da de eldste er på ECO. 

• Rennet som er satt opp i Stryn 26.01 flyttes til 16.02, da det ser ut til at Bavallsennet på Voss vil bli 

arrangert 26.01. 

•  KM flyttes til 7. og 8. mars. 

• I år blir det 4 kvalikrenn (mot 3 i fjor), og det betyr flere renn. 



 

                                                                                       

 

• Legger samlingsdag i tilknytning til renndag. Men kunne man tenke seg flere renn på same dag, eller 

også trening i etterkant av rennet, så kunne det muliggjøre at man kunne ha renn både lørdag og 

søndag. Dette vil fort komme i konflikt med heisens ønske om å ha bakken åpen for publikum, 

• Har ledige helger i slutten av mars og begynnelsen av april, så er det klubber som kunne tenke seg å 

arrangere renn for de yngste så er det mulighet for det. 

• Young attacking vikings: Et rekrutteringstiltak og bør legges tidlig i sesongen. Klubber som er blitt spurt 

er Førde (takket ja), Stryn (takket ja) og Hafslo.  

• Haugen kunne tenke seg flere renn i begynnelsen av sesongen, dette for å få med så mange som mulig. 

Er en utfordring at mange renndestinasjoner krever veldig tidlig avreisetidspunkt, og som kan være en 

grunn til at flere velger ikke å reise. 

• Sogn og fjordane leikane er lagt til same dato som breddesamling i fart på Hafjell. Det er ikke bare gode 

erfaring fra sistnevnte, og som også er spilt inn til Skiforbundet. Så derfor er ikke arrangementet på 

Hafjell «frontet» i terminlisten.  

Justert plan blir sendt ut. 

 

SAK 10: Økonomi/marked 

Se lysbilde med oversikt over avtaler og utløp. 

• Viktig at vi profilere nåværende samarbeidspartnere ihht avtale, både ved arrangement og samlinger. 

Har man jakker som profilerer Frydenbø må dette dekkes over, og byttes ut med Bilhuset Førde. Merke 

som kan strykes på, fås ved å kontakte Ingrid.   

• Gjennomgang av regnskap -  Ligger an til å holde budsjettet for i år. Ingen spm til budsjett/regnskap. 

 

EVENTUELT:  

• Kretstrener neste år- situasjonen er at Anders har fått ny jobb, og usikkert hvor fleksibel han er. han har 

midlertidig dialog med Bjørnar Neteland, som mulig bidragsyter. Eilert er fortsatt med, så vi skal klare å 

sy sammen et opplegg også for neste år. 

• Neste år vil det i utgangspunktet være AK som tar ansvar for planlegging av og sikre nødvendig utstyr til 

samlingene. 

• AK gav info på kven som har ansvar for kva i styret. 

Roger Ellingsund og Peder Felde – sportslig ansvarlig 

Nina Munthe Olsen – Utdanning/utviklingsansvarlig og medlem anleggskomiteen 

Erik Solheim–Økonomi/sponsor ansvarlig og Rekruttering ansvarlig 



 

                                                                                       

 

Magne Hofslundsengen - Terminlisteansvarlig 

• Det er ønske om at det gjennomføres TD-kurs og gjerne også  «oppfriskningkurs» for TDer. 

• Forslag om å samle foreldre på en samling hvor man kan gi nyttig info for eksempel til rennregler, 

portvaktregler mv.  

 

Vel hjem! 

  

Ref. Nina Munthe Olsen 

 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 26 19-21 SFSK LK protokoll nr. 02 19-21 

 
Langrennskomiteen@ 
          
Sakshand.: TAH/ IN  Dato: 01.10.2019  Arkivk.: lk/møter/protokoll/19-21 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 30. september 2019, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 08 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 09 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå langrennskomiteen 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 10 19-21 Terminliste 2019-2020 
SAK 11 19-21  Breiddesamlingar 12-16 år  
SAK 12 19-21 Nasjonale renn og meisterskap 2019-2020 
SAK 13 19-21 Handlingsplan 2019-2021 
SAK 14 19-21 Sakliste Haustmøtet, 26. oktober 2019 
 
RAPPORTERING 
SAK 15 19-21 Rekneskapsrapport pr. 26.09.2019 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 16 19-21 Orientering om markedsarbeid i langrennskomiteen 
SAK 17 19-21  Krinslaget 
SAK 18 19-21 Team Veidekke Vest 
SAK 19 19-21 Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 20 19-21 Saker til NSF sitt Haustmøte 
 
EVENTUELT 
 

 
TIL STADES:  Tor Arne Hov, Laila Bosdal-Thorsen, Adrian Helgheim, Roger Aa Djupvik  
    og Ingrid Narum (adm.) 
 
FORFALL: Anne Lilleaasen 
 
MERKNADER: Roger Aa Djupvik deltok i Sak 08-13 
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

 
 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 02 I LANGRENNSKOMITEEN, 2019-2021 



 

                                                                                       

 

REFERATSAKER 
SAK 08 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 
   VEDTAK 
    Langrennskomiteen godkjenner innkalling og sakliste.  
 
SAK 09 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå langrennskomiteen 
   Bakgrunn 
   Protokoll nr. 01 19-21 frå langrennskomiteen er sendt ut tidlegare for 
    godkjenning. Denne finn ein også vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner protokoll nr. 01 19-21. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 10 19-21 Terminliste 2019-2020 

Bakgrunn 
Rammene for terminlista 2019-2020 vart lagt fram og diskutert i samband 
med skikrinsen sitt Vårmøte. 
 
Deretter vart terminlista sendt til høyring i laga, med svarfrist 15. september 
2019.  
 
Høyringsframlegg til Terminliste Langrenn 2019-2020 finn ein vedlagt. 

 
   Pr. 15. september er det komt følgjande innspel til terminlista: 
    

1) Hafslo IL v/ Trond Sekse: 
SSF karusell 22/2 v/Hafslo IL passar dårleg for oss sidan det er aktuelt 
for oss å reise til hovudlandsrennet den helga. 
Fint om vi kan få flytte fram 2 veker, dvs til laurdag 7/3. 

 
2) Sogndal IL v/ Morten Bøthun: 

Flott utkast til terminliste!! Men Sogndal IL Langrenn har 2 innspel: 
 
1. Flytte KM fristil til fredag 25.januar i Sogndal eller laurdag 7.mars 
 
Argumentasjon:  
For mange løparar startar langrennssesongen for fullt etter nyttår. Då 
startar vi med treningar for våre løparar i Sogndal også. Blir feil å ha 
KM først i sesongen, faktisk før SSF cup er i gang også. I andre idrettar 
så er KM på slutten av sesongen. I tillegg har ein sett at det er høgst 
usikre snøforhold i desember og romjul. Mykje snøsikrare i slutten av 
januar og seinare. Mest rettferdig at løparene kan ha noko å trene i mot, 
i staden for å bli ferdige med KM før dei gjerne har fått ski/snø under 
føttene. Så tidleg i sesongen så er det kanskje berre Langeland og 
Markane som har rulleskiløyper med asfalt og snøkanoner som har nok 
snø, medan andre klubbar kanskje ikkje har fått køyrt opp løyper ein 
gong. I sist sesong så vart det god gammal KM helg fredag, laurdag, 
søndag, og alle eg snakka med i Førde den helga syns det var flott! (KM 



 

                                                                                       

 

oppsett i romjula vart jo flytta til KM helga i slutten av januar pga av 
snømangel) 
  
2. Endre stilart i KM sprint laurdag 25.januar til KM klassisk sprint. 
 
Argumentasjon:  
No har vi hatt KM sprint i fristil(langrennscross) i 3 år på rad. No er det 
påtide at ein får konkurranse i KM sprint i klassisk teknikk. Dette er lett 
å løyse på Seimåsen med å legge inn ein stakefrisone midt i den lange 
diagonalbakken rett etter startsletta. Elles så er det jo ei fantastisk løype 
på Seimsåsen for sprint og for klassisk teknikk!! I verdenscup/ 
mesterskap så er det jo sprint i klassisk annakvar gong. Slik bør det 
vera i Sogn og Fjordane skikrins også! 
 

3) IL Bjørn v/ Tore Sønnesyn: 
Ok, for vår del med Bjønnastarten og Bjønnarennet.  
 
Vil gjerne arrangere Bjønnastarten i FRI i år. Treng og nokre gode 
gjennomkøyringar i FRI før KM i romjula. 
 
Kunne og tenkt oss at SSF CUP på Eid vart helga før, slik at ein unngår 
kollisjon med Ungdomsbirken. 
 

4) Markane IL v/ Margunn Hjelmeset: 
Markane har eit lite innspel til terminlista komande vinter.  
Gjeld Ullsrennet. 
 
Vi har diskutert i gruppa at vi kanskje kan tenkje oss å arrangere ein 
sprintkonkurranse istadenfor stafetten på dag to av Ullsrennet. Er det 
noko som kan diskuterast vidare? 
 
Vi ynskjer og å helst få arrangere (helst begge) renna i friteknikk (dette 
pga at i vårt nedslagsfelt lokalt er det mykje skiskyttarar som nok treng 
eit renn....men dei aller fleste av dei som er skiskyttarar går ikkje anna 
enn skøyting....). 

    
VEDTAK 
Langrennskomiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 
Vedtak 1) 
SSF KM Friteknikk 29. desember 2019. Arr. Førde IL.  
SSF KM Sprint Klassisk Skicross 25. januar 2020. Arr.  ÅTIL/ IL Jotun  
SSF KM Klassisk 26. januar 2020. Arr. Sogndal IL  
 
Vedtak 2) 
SSF Cup Eid IL flytta til 7. mars 2020. 
 
Vedtak 3) 
SSFkarusell Hafslo IL flytta til 14. mars 2020. 
 
Vedtak 4) 
SSF Cup Ullsrennet 4. januar 2020 i klassisk stil. 



 

                                                                                       

 

Ullsrennet Sprint Skicross 5. januar 2020 i friteknikk. 
 
SAK 11 19-21  Breiddesamlingar 12-16 år 

Bakgrunn 
Av breiddesamlingar i 2019 er desse gjennomført; 
- Sognefjellet Sommarskiskule 23.-27. juni, 27 deltakarar f. 2002-2008. 
- Ullsheim 06.-08. september, ca. 50 deltakarar f. 2004-2008. 

I samarbeid med Markane IL og med Sjur Ole Svarstad som hovudtrenar. 
Skikrinsen stilte med trenarar.  

 
Vidare er desse «faste» breiddesamlingar (der Sogn og Fjordane Skikrins er 
samarbeidspart); 
- Enivest Skiskule i Førde v/ Førde IL og Gjøran Tefre i perioden 10.-13. 

oktober 2019 (aldersgruppe 2004-2008); 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/6/enivest-skiskule-2019/ 

- «Treningssamling på tvers» (12-19 år) på Idrettens Møteplass, Sandane 
26. oktober 2019; 
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskretser/sogn-og-fjordane-
idrettskrins/kalender-sf1/treningssamling-pa-tvers---for-ungdom-12-19-
ar/  

- Jentesamling på Langeland 27. oktober 2019 (aldersgruppe 2003-2007). 
I samarbeid med Førde IL; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/jentesamling-langeland/  

 
Sogn og Fjordane-leikane, som er Skikrinsstyret sitt arrangement i 
samarbeid med greinkomiteane/-miljøa, er satt til 01. februar 2020 i Sogndal 
Skisenter; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/2/sogn-
og-fjordane-leikane/  
 
Her er komiteane utfordra til å ha rennfri helg og legge inn ei breidde-
samling. 

 
VEDTAK 
Komiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om gjennomføring av  

  breiddesamlingar; 
 

- Jentesamling på Ullsheim 4.-5. januar 2020 i samband med Ullsrenna.  
Adm. følgjer opp Margunn H. 
 

- Breiddesamling Sogndal Skisenter søndag 2. februar 2020 (med 
overnatting frå laurdag) i samband med Sogn og Fjordane-leikane.  
Adm. følgjer opp Sogndal IL i høve samarbeid. 
 

- Sognefjellet Sommarskiskule vert gjennomført 22.-26. juni 2020. 
Deltakaravgifta blir vurdert å reduserast noko. Adm. følgjer opp ift. 
budsjett. 

 
SAK 12 19-21 Nasjonale renn og meisterskap 2019-2020 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/6/enivest-skiskule-2019/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/6/enivest-skiskule-2019/
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskretser/sogn-og-fjordane-idrettskrins/kalender-sf1/treningssamling-pa-tvers---for-ungdom-12-19-ar/
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskretser/sogn-og-fjordane-idrettskrins/kalender-sf1/treningssamling-pa-tvers---for-ungdom-12-19-ar/
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskretser/sogn-og-fjordane-idrettskrins/kalender-sf1/treningssamling-pa-tvers---for-ungdom-12-19-ar/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/jentesamling-langeland/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/jentesamling-langeland/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/2/sogn-og-fjordane-leikane/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/2/sogn-og-fjordane-leikane/


 

                                                                                       

 

Bakgrunn 
  Oversikt over logistikken i samband med nasjonalerenn og meisterskap 

2019-2020 vert presentert i møtet. 
 
Forøvrig vil Norges Skiforbund reservert overnatting/ innkvartering for 
samtlege kretsar i samband med følgjande arrangement: 
 

- Norges Cup junior Lygna, 10.-12. januar 2020 
- Norges Cup junior Holmenkollen, 14.-16. februar 2020 
- Hovudlandsrenn Nybygda, 21.-23. februar 2020 
- Junior NM Beitostølen, 13.-15. mars 2020 
- NM del 2/ Finale NC Jr. Lillehammer, 26.-29. mars 2020 

 
Jf. rutinar i NSF har Sogn og Fjordane Skikrins bedt om å bli tildelt 34 
sengeplassar for utøvarar og støtteapparat ifbm. arrangementa for junior, og 
40 sengeplassar ifbm. Hovudlandsrennet. 
Etter 01. oktober 2019 skal skikretsane få tilbakemelding om fordeling av 
overnatting/ sengeplassar.  
Kretsane sjølv vil i år vere økonomisk ansvarleg for dei bookingane dei har 
avtalt. 
I utgangspunktet er sengeplassane forbeholdt utøvarar på krinslaget m/ 
støtteapparat.  
 
Når det gjeld øvrige nasjonale arrangement reserverer skikrinsen v/ adm. 
innkvartering.  
For senior bør ein vurdere samarbeid med Hordaland Skikrets/ Møre og 
Romsdal Skikrets slik som førre sesong. 
 
I det vidare arbeidet med nasjonale renn og meisterskap skal komiteen 
avklare kven som skal vere hovudleiar og støtteapparat på dei ulike 
arrangementa. 
    

   VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer vedtak om at fellesopplegget på nasjonale renn  
    knytt til senior skal avklarast nærare med aktuelle utøvarar.  
 
    Tor Arne H. følgjer opp aktuelle seniorutøvarar og evt. samarbeid  
    med Hordaland Skikrets saman med adm. 
 
   Langrennskomiteen gjer vidare vedtak om å førespørje følgjande personar  
    om å vere med i støtteapparatet for junior: 

- Tor Arne Hov, Kaupanger IL (org. ansvarleg) 
- Inge Brigt Kvile, Førde IL 
- Yngve Thorsen, Førde IL 
- Per Fridolf Hillestad, Hafslo IL 
- Jonfinn Aske, Fjellhug/ Vereide IL 
- Karl Helge Albretsen, Kaupanger IL 

 
   Hovudleiarar på nasjonale renn junior er Simen Bækken og Roger Pollen.  
    I tillegg vert følgjande personar førespurt: 

- Elise Skeide Bakke (Hovudlandsrennet) 
- Eivind Øygard (NC jr.) 



 

                                                                                       

 

    
    Tor Arne Hov følgjer opp støtteapparatet på nasjonale renn og meisterskap  
    for junior saman med adm. 
 
SAK 13 19-21 Handlingsplan 2019-2021 
    Bakgrunn 
    Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2019-2021 vart vedteken i  
    samband med Skikrinstinget 2019. 
 

I møtet handsama komiteen handlingsplanen, drøfta langrennskomiteen sine 
tiltak, samt avklara vidare ansvarsfordeling. 

 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å følgje  
    opp handlingsplanen i høve til drøfta arbeidsfordeling og tidsfristar. 
 
SAK 14 19-21 Sakliste Haustmøtet, 26. oktober 2019 
    Bakgrunn 
   Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Haustmøtet 2019 skal avviklast 26.  
    oktober på Sandane på Idrettens Møteplass. 

 
Lenke til informasjon om Haustmøtet 2019; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/  

 
    Rammeprogram: 

Kl. 09.30-10.00 Registrering 
Kl. 10.00  Fellesforedrag 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins; 
   - fellesdel kl. 13.00-13.45 
   - greinvise møte kl. 13.45-16.00 

- alpint 
- hopp og kombinert 
- langrenn 

 
   VEDTAK  
   Komiteen gjer vedtak om følgjande sakliste til Haustmøtet 26. oktober 2019: 
 

1) Orientering frå Haustmøtet i NSF v/ Tor Arne 
2) Terminlista 2019-2020 v/ Adrian 
3) Fellesopplegg ifbm. nasjonalerenn og meisterskap 2019-2020  

v/ Tor Arne 
4) Breidde-/ jentesamlingar v/ Laila 
5) Krinslaget 2019-2020 v/ Roger 
6) Team Veidekke Vest v/ Tor Arne 
7) Økonomi/ marked v/ Adm. 

 
RAPPORTERING 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/


 

                                                                                       

 

SAK 15 19-21 Rekneskapsrapport pr. 26.09.2019 
    Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 26.09.2019 er lagt ved som eige vedlegg.  

Rapporten vart presentert i møtet. 
 
VEDTAK 

  Langrennskomiteen tek rapporten til orientering. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 16 19-21 Orientering om markedsarbeid i langrennskomiteen 
    Bakgrunn 
   Status i Sogn og Fjordane Skikrins - langrenn sitt markedsarbeid. 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
Sparebanken S. og Fj Langrenn 2020 Avtale går til t.o.m. 2020. 

Reforhandling våren 2020. 
Intersport Førde/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2021 Avtale går til t.o.m. 
31.05.2021. 

SFE 
 

Hopp/ langrenn 2022 Ny avtale er reforhandla for 
3 nye år (går ut 30.04.2022) 

COOP Nordvest SA Alpint/ langrenn 2020 Avtale går til t.o.m. 2020. 
 

 
Skikrinsstyret gjorde følgjande vedtak om ansvarsdeling i Sak 73 17-19: 

- Coop Vest SA, ansv.: Tonje T. + adm. 
 
Skikrinsstyret gjorde følgjande vedtak om ansvarsdeling i Sak 12 19-21: 

- Sparebanken Sogn og Fjordane, ansv.: Adm. + LK 
 

VEDTAK 
  Langrennskomiteen tek saka til orientering. 

 
SAK 17 19-21  Krinslaget 

Bakgrunn 
Krinslaget 2019-2020 vart orientert om i Sak 04 19-21. 
 
Informasjon om krinslaget finn ein på denne lenka; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/langrenn/krinslag/ 
 
I møtet vart det orientert om gjennomførte samlingar og status for krinslaget. 
 
VEDTAK 

  Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 
Vidare gjer komiteen vedtak om at hovudtrenarar på krinslaget kan få  

  refundert kjøp av treningsutstyr for inntil kr. 3 000,- pr. sesong ved  
  innsending av kvittering.  

Ordninga må evaluerast etter kvar sesong m.t.p. dei  
  økonomiske rammevilkåra til langrennskomiteen og krinslaget. 

 
SAK 18 19-21 Team Veidekke Vest 
    Bakgrunn 
   LK-leiar informerer m.a. om: 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/langrenn/krinslag/


 

                                                                                       

 

 
- sportsleg status; 

- ser lovande ut, god framgang på utøvarane 
- økonomisk status; 

- under kontroll 
 

VEDTAK 
  Langrennskomiteen tek saka til orientering. 

 
SAK 19 19-21 Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins 
    Bakgrunn 
   Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins finn ein på skikrinsen sine  
    nettsider; 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/om-
skikrinsen/styringsdokumenter/ 

 
   Denne er gjeldande for skikrinsen og for underliggande org.ledd (idrettslag/  
    grupper).    
 

VEDTAK 
  Komiteen tek saka til orientering. 

 
SAK 20 19-21 Saker til NSF sitt Haustmøte 
    Bakgrunn 
   19.-20. oktober vert NSF sitt Fagmøte Langrenn avhalde på Gardermoen i  
    samband med NSF sitt Arrangør- og anleggsseminaret/ Haustmøte. 
    

Leiar i komiteen deltek på møtet. 
 
   Komiteen drøftar saker til Haustmøtet. 
 

Program for Fagmøte Langrenn vert oppdatert via denne lenka: 
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-
samlinger/arrangor-anlegg2019/program/  
 
VEDTAK 

    Komiteen tek saka til orientering. 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Tor Arne Hov (s)      Ingrid Narum (s) 
Leiar LK       Adm. sjef    
            
 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/om-skikrinsen/styringsdokumenter/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/om-skikrinsen/styringsdokumenter/
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/program/
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/program/


 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 27 19-21 SFSK LK referat Haustmøtet 2019 

 

REFERAT 
Haustmøtet Langrenn– Sandane, 26.10.2019 
 
SAK 01) GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE V/ TOR ARNE HOV 
VEDTAK 
Haustmøtet godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02) VAL REFERENT V/ TOR ARNE HOV 
VEDTAK 
Haustmøtet gjer vedtak om Laila Bosdal-Thorsen som referent 
 
SAK 03) ORIENTERING FRÅ HAUSTMØTET I NSF V/ TOR ARNE HOV 
 
Bakgrunn 
Leiar i langrennskomiteen, Tor Arne Hov, orienterte om følgjande frå Haustmøtet i NSF: 

- Marknadsarbeid  

- Økonomi og ressursbruk 

- Nytt frå FIS 

- Kostnadsreduserande tiltak: 

o 7 tema til vurdering i høve til nasjonalerenn og meisterskap 

▪ Felles testopplegg 

▪ Avgrense testpark 

▪ Skuleovernatting i samband med Hovudlandsrenn og NorgesCup for junior 

▪ Reisefordeling 

▪ Deltakarkvotar 

▪ Avgrense tal leiarar 

▪ Struktur på rennhelg (laurdag-måndag, reine stilartar, kun 2 renn) 

- Terminliste 

- Sesonginformasjon 

- Helseattest 

- Fluor 

o Alle renn i klasse 16 år og yngre skal ha forbod mot fluorhaldige gliprodukt. 

o Det skal utførast testing slik som førre sesong, men kun med grønt eller raudt utslag. 

o Totalforbod i EU frå 04.07.2019 

- HMS i smørebod (orientering v/ krinsleiar Finn Årdal) 

o Smørevettreglar finn ein på www.skiforbundet.no 

o Ingen løparar i smøretelt/- bod 

o Maske (bytt filter kvar sesong (A1P3) 

o HMS seminar i samband med Beitosprinten i november 2019. 

Vedtak 
Haustmøtet tek saka til orientering. 

http://www.skiforbundet.no/


 

                                                                                       

 

SAK 04) TERMINLISTE 2019-2020 V/ TOR ARNE HOV 
Bakgrunn 

- Rammer for terminlista vart lagt fram i samband med Vårmøtet 2019 

- Terminlista skal endeleg godkjennast i samband med Haustmøtet 2019 

 

- Tor Arne Hov presenterte langrennskomiteen sitt framlegg til terminliste pr. 26.10.2019. 

o Innspel frå Markane IL v/ Nils Heggdal: 

▪ Vurdere å flytte krinsrennet i Hodlekve frå 22. desember 2019 til  

15. desember 2019 

• Truleg vil ein oppnå større deltaking ved å gjere denne endringa. 

▪ SSF Cup Finale er sett opp same helga som den regionale finalehelga i skiskyting, 

21.-22- mars 2020. 

• Langrennskomiteen skal vurdere å flytte SSF Cup Finale til 28. el. 29. mars 

2020, slik at ein unngår kollisjon med den regionale finalehelga i skiskyting. 

o Innspel frå Org. komiteen NorgesCup 2020, Førde IL v/ Andrè Haugsbø 

▪ Vurdere å avvikle Ribberennet fredag 27. desember på dagtid, og ikkje på kveldstid. 

Innspelet har bakgrunn i ynskje om å prøve det nye løypenettet på Langeland, som 

førebuing til NorgesCupen i februar. Dette løypenettet er førebels ikkje lyssett. 

Langrennskomiteen skal vurdere innspelet i samråd med Førde IL. Mogleg 

arrangementet bør flyttast til laurdag 28. desember, om rennet skal avviklast på 

dagtid. 

o Innspel frå Hafslo IL v/ Trond Sekse 

▪ Ynskjer å flytte SSFkarusell/ SkiCross d.s. 14. mars 2020 til 11. el. 12. februar 2020. 

o Innspel frå ÅTIL IL 

▪ Kan vere aktuelt å flytte Aosarennet d.s. 08. mars 2020 til 15. mars 2020. 

Bakgrunnen for innspelet er knytt til at ein unngår rennfrie helgar i mars. 

o Innspel frå krinsleiar, Finn Årdal 

▪ Vurdere å gjere endringar i avviklinga av våre sprintrenn 

• Dvs. at ein, etter prologen, slår saman klassane slik at alle vert plassert i 

same «klasse» basert på tider. 

• Deretter vert ein rangert i heat basert på tidene i prologen (ingen klassar) 

• Ein skal vurdere om denne arrangementmodellen skal nyttast i samband 

med Ullsrennet (sprint) i januar 2020. 

• Arrangementmodellen er tidlegare prøvd ut i Møre og Romsdal, og 

langrennskomiteen skal få tilsendt detaljane på gjennomføringa der i frå. 

o Innspel frå Eid IL Mats Andersson 

▪ Eid IL kan flytte arrangementet i SSF Cupen laurdag 07. mars 2020 til søndag 08. 

mars 2020. 

▪ Vurdere å finne plass i terminlista til eitt arrangement i Teamsprint 

VEDTAK 
Haustmøtet godkjenner framlegg til terminliste 2019-2020. 
Ein gjer vidare vedtak om at aktuelle innspel skal handsamast vidare i langrennskomiteen. 
 
 



 

                                                                                       

 

SAK 05) KRINSLAGET 2019-2020 V/ ROGER AA DJUPVIK OG ELISE SKEIDE BAKKE 
Bakgrunn 

- Trenarsituasjonen 

o Hovudtrenarar: Simen Bækken og Roger Øye Pollen 

o Trenarar: Eivind Øygard, Elise Skeide Bakke 

- Utøvarar: 

o 1 senior, 24 juniorar, 17 impulsløparar (42 løparar totalt) 

- Samlingsplan 2019 

- 4 av 42 løparar er inne på «vinterpakke», der ein primært ikkje deltek på samlingane, men kun 

fellesopplegget vinterstid 

- God stemning i gruppa 

- Trenarane er nøgde med oppfølging av løparane og generell utvikling 

- Mathias Lilleheim nytta på basistrening og samlingar, og løparane har fått eit tilpassa 

treningsopplegg 

VEDTAK 
Haustmøtet tek saka til orientering. 
 
SAK 06) FELLESOPPLEGG NASJONALERENN OG MEISTERSKAP 2019-2020 V/ TOR ARNE HOV 
Bakgrunn 

- Gjennomgang av arrangement med fellesopplegg 

- Samarbeid med Hordaland Skikrets på seniornivå 

- På alle arrangementa med fellesopplegg stiller skikrinsen med hovudleiar 

o i år er det mange juniorar (24 stk.) = to hovudleiarar 

- Prøver å få til eit fast smøreteam for junior; 

o Tor Arne Hov 

o Inge Brigt Kvile 

o Yngve Thorsen 

o Per Fridolf Hillestad 

- NSF fortset med rutinane for overnattingsopplegg i samband med NorgesCup Junior og NM Junior. I 

tillegg innfører ein same rutinar for Hovudlandsrennet i 2020. All info. finn ein på 

www.skikrinsen.no 

VEDTAK 
Haustmøtet tek saka til orientering. 
 
SAK 07) BREIDDE- OG JENTESAMLINGAR V/ LAILA BOSDAL-THORSEN 
Bakgrunn 

- I 2019 har ein gjennomført følgjane: 

o Jentesamling Ullsheim, 05.-06. januar 2019. Arr. Markane IL/ SFSK 

o Sognefjellet Sommarskiskule, 23.-27. juni 2019. Arr. SFSK 

o Breiddesamling Ullsheim, 06.-08. september 2019. Arr. Markane IL/ SFSK 

o Enivest Skiskule, 10.-13. oktober 2019. Arr. Førde IL/ Gjøran Tefre og SFSK 

o Tverridrettsleg basissamling, 26. oktober 2019. Arr. SOFIK/ SFSK 

o Jentesamling Sunnfjord, 27. oktober 2019. Arr. Førde IL 

- Planlagde samlingar vinter 2020 

http://www.skikrinsen.no/


 

                                                                                       

 

o Jentesamling Ullsheim i samband med SSF Cup i januar 2020 

- Snøsamling 02. februar 2020 i Sogndal Skisenter i samarbeid med Sogndal IL 

(i samband med Sogn og Fjordane-leikane) 
- Sognefjellet Sommarskiskule, 22.-26. juni 2020 (mandag-fredag). Arr. SFSK. 

- Ein oppmodar skigruppene om å sjølve skipe til samlingar og aktivitetar på tvers av klubbgrensene 

VEDTAK 
Haustmøtet tek saka til orientering. 
 
SAK 08) TEAM VEIDEKKE VEST V/ TOR ARNE HOV 
Bakgrunn 

- Ni løparar, to kvinner/ sju herrar 2019-2020 

- Sogn og Fjordane repr. med Gjøran Tefre (Førde IL) og Jon Rolf Skamo Hope (Hyen IL) 

- Gjennomført samlingsplan 

o Open samling i Førde (oktober), krinslaget hadde samling parallelt 

- Sportsleg status 

- Økonomisk status 

VEDTAK 
Haustmøtet tek saka til orientering. 
 
SAK 09) ØKONOMI, MARKED V/ INGRID NARUM 
Bakgrunn 

- Avtale med Sparebanken Sogn og Fjordane går ut 2020. 

o Svært viktig samarbeidspartnar for skikrinsen 

- Avtale med Sogn og Fjordane Energi 

o Ny avtale er refohandla t.o.m. 30.04.2022 

- Avtale med Coop Nordvest SA går ut 31.12.2022. 

- Avtale med Intersport Førde går ut 31.05.2021 

- For øvrig vart det henstilt til (frå Eid IL v/ Mats Andersson) at langrennkomiteen og 

administrasjonen i skikrinsen bør sette endå meir fokus på å skaffe nye samarbeidsavtalar. 

Administrasjonen viser til at dette er langrennskomiteen sitt ansvar. 

- Økonomisk rapport pr. 26.09.2019 

o Langrenn drift komitè 

o Langrenn NM 

o Langrenn Jr. JM 

o Langrenn HL – Ungdomsstafetten 

o Langrenn Cup 

o Langrenn FIS-renn 

o Langrenn Krinslag 

o Økonomisk prognose tilseier at langrennskomiteen skal levere i høve til budsjett, pr. 

31.12.2019. 

 
VEDTAK 
Haustmøtet tek saka til orientering. 



 

                                                                                       

 

Langrennkomiteen gjer vidare vedtak om at ein i større grad skal setje fokus på marknadsarbeidet 
i tida som kjem. 
 
Sandane, 26.10.2019 
Laila Bosdal-Thorsen (s) 
Ref. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 28 19-21 SFSK HKK protokoll nr. 02 19-21 
 
Hopp- og kombinertkomiteen@ 
          
Sakshand.: HS/ IN  Dato: 17.09.2019  Arkivk.: hkk/møter/protokoll/19-21 
 
 
 
 
 
Stad:   Telefonmøte 
Tidspunkt:  Måndag 16. september 2019, kl. 20.00-21.30 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 08 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 09 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå HKK 
 
RAPPORTERING 
SAK 10 19-21 Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 11 19-21  Refusjon/ sponsing til utøvarar 
SAK 12 19-21 Aktivitetsplan sesongen 2019-2020 
SAK 13 19-21 Terminliste 2019-2020 
SAK 14 19-21 Status anleggsprosessar 
SAK 15 19-21 Sakliste til Haustmøtet 26. oktober 2019 
SAK 16 19-21 Handlingsplan 2019-2021 
SAK 17 19-21  NSF sitt Haustmøte 
 
EVENTUELT 
 

 
TIL STADES:  Henning Sæthre, Jan Inge Årdal, Jon Ove Lomheim, Lars Kveen, Lars  
    Brekke og Ingrid Narum (adm.) 
 
FORFALL: Johnny Seljeset 
 
MERKNADER: Jon Ove Lomheim deltok i sak 10-16. 
 Lars Kveen deltok i sak 08-14 og sak 17. 
 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 

 
REFERATSAKER 
SAK 08 19-21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand.  
 

PROTOKOLL TIL MØTE NR. 02 I HOPP- OG KOMB. KOMITEEN, 2019-2021 



 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
    Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste.  
 
SAK 09 19-21 Godkjenning av protokoll nr. 01 19-21 frå HKK 

Bakgrunn 
 Vedlagt er protokoll nr. 01 19-21 frå hopp- og kombinertkomiteen. 
  Protokollen er godkjent elektronisk tidlegare. 
     

   VEDTAK 
    Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner protokoll nr. 01 19-21. 
 
RAPPORTERING 
SAK 10 19-21 Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 
    Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 27.08.2019 er vedlagt. 
    Rapporten vert presentert i møtet. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSSAKER 
SAK 11 19-21  Refusjon/ sponsing til utøvarar 

Bakgrunn 
   I samband med Vårmøtet 25. mai 2019 vart retningslinjer for refusjon i       
    hopp- og kombinertkomiteen vedteke. 
 
   I møte nr. 01 19-21 gjorde komiteen følgjande vedtak i sak 05: 
    
    Hopp- og kombinertkomiteen dekker deltakaravgift i NSF si storsamlinga i  
    Oslo. Elles dekker HKK rimeleg refusjon for overnatting/ reise til  
    sommarcup og treningssamlingar utanfor fylket i oppsett i aktivitetsplan.  
  
    HKK vil på Haustmøtet revidere budsjett der ein brukar eigenkapital til  
    rekruttering, utstyr og eventuelt styrking av reisebudsjett til samlingar  
    utanfor fylket. 
 
   Komiteen drøfta saka i møtet. 
 
    VEDTAK 
    Komiteen gjer vedtak om å ta saka opp igjen på Haustmøtet 26. oktober 2019  
    under sak om økonomi. 
 
SAK 12 19-21 Aktivitetsplan sesongen 2019-2020 

Bakgrunn 
Komiteen har utarbeida aktivitetsplan for perioden vår-haust 2019, som vart 
gjennomgått i møte nr. 01 19-21 i komiteen. Denne blir oppdatert med datoar 
etter kvart dei vert fastsett.  
 
Planen finn ein på skikrinsen sine nettsider på denne lenka: 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/hopp-og-
kombinert/aktivitetsplan/  

    

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/hopp-og-kombinert/aktivitetsplan/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/hopp-og-kombinert/aktivitetsplan/


 

                                                                                       

 

   VEDTAK 
    Komiteen gjer vedtak om at aktuelle utøvarar deltek på samlingar til andre  
    skikretsar.  
 
    I tillegg undersøker komiteen kva moglegheiter Anders Fannemel har til å  
    bidra på samlingar i fylket i haust/ vinter. 
    

Jon Ove Lomheim oppdaterer aktivitetsplanen etter drøftingar i møtet. 
 

   Adm. deler informasjon om NSFs Raw Air Ungdomssamlingar (12-16 år) i  
    Midtstua 28. og 29. september og Knyken 12. og 13. oktober.  
    I Knyken har Hedmark Skikrets samling parallelt for hopp- og  
    kombinertutøvarar i alle aldrar.  
 
SAK 13 19-21 Terminliste 2019-2020 
    Bakgrunn 
    Viser til vedtak i Sak 53 17-19; 

 
Komiteen gjer vedtak om å oppnemne Jon Ove Lomheim som terminliste- 
ansvarleg. 

 
   VEDTAK 
    Komiteen gjer vedtak om at terminlisteansvarleg lagar til eit utkast på 
    terminliste til Haustmøtet 26. oktober 2019. 

Utkastet vert sendt ut på førehand til komiteen. 
 
SAK 14 19-21 Status anleggsprosessar 

Bakgrunn 
Det vart orientert om følgjande anleggsprosessar i møtet: 
 
1. Etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Hafstadparken i Førde (K10). 

• Status pr. 16.08.2019: 
- Førde kommune har sagt førebels nei for bygging av 

hoppbakken i Hafstadparken, grunna usikkerheit med 
plassering av fotballbane i same område. 

- Kommunen har gått inn med midlar som er betalt produsent 
SIMEK. 

- Nils Olav Kongsvik har sett ut eit godt eigna område i Vieåsen. 
Grendalaget der er positive, men Førde IL seier nei. Dei 
ynskjer bakken i Hafstadparken og meiner ein må avvente 
vidare prosess. 

• Oppfølging: Nils Olav Kongsvik har teke ansvar for prosessen. 
 

2. Etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Stryn sentrum (K8).  

• Status: I planleggingsfasen. 

• Oppfølging: Lars Kveen 
 

3. Etablering av hoppbakkar ved Sogn skisenter.  

• Status: I planleggingsfasen. Bygging står på vent grunna manglande 
grunneigaravtale. 

• Oppfølging: Jon Ove Lomheim 



 

                                                                                       

 

 
4. Etablering av heilårs rekrutteringsbakkar i Sogndal sentrum. 

• Status: Jon Ove Lomheim har vore i kontakt med Sogndal IL v/ 
Tonje N. Tangerud om etablering av rekrutteringsbakkar i 
Sogndal sentrum, Fosshaugane Campus. 

• Oppfølging: Jon Ove Lomheim  
 
Komiteen diskutert også etablering av fleire heilårs rekrutteringsbakkar i 
fylket. 
 
I tillegg har anleggsansvarleg i komiteen, Lars Kveen, og adm. satt i gong 
prosess for korleis ein kan møte utfordringane med Bjørkelibakkane.  
Adm. følgjer saka opp med Lars Kveen. 

 
VEDTAK 

  Komiteen tek saka til orientering. 
 
SAK 15 19-21 Sakliste til Haustmøtet 26. oktober 2019 
    Bakgrunn 
   Skikrinsstyret har gjort vedtak om at Haustmøtet 2019 skal avviklast 26.  
    oktober på Sandane på Idrettens Møteplass. 
 

Lenke til informasjon om Haustmøtet 2019; 
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-
fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/  

 
    Rammeprogram: 
 

Kl. 09.30-10.00 Registrering 
Kl. 10.00  Fellesforedrag 
Kl. 12.00  Lunsj   
Kl. 13.00-16.00 Haustmøtet Sogn og Fjordane Skikrins; 
   - fellesdel kl. 13.00-13.45 
   - greinvise møte kl. 13.45-16.00 

- alpint 
- hopp og kombinert 
- langrenn 

 
   VEDTAK  
   Komiteen gjer vedtak om følgjande sakliste til Haustmøtet 26. oktober 2019: 
 

- Orientering frå Haustmøtet i NSF 
- Handlingsplan 2019-2021 
- Terminliste 2019-2020 
- Status anleggsprosessar 
- Økonomi 

 
   I tillegg vil adm. førespørje Anders Fannemel om å komme til Haustmøtet for  
    eit innlegg på fellesdelen til skikrinsen. 
 
SAK 16 19-21 Handlingsplan 2019-2021 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2019/9/haustmotet-2019/


 

                                                                                       

 

Bakgrunn 
  Sogn og Fjordane Skikrins sin handlingsplan 2019-2021 vart vedteken i  
  samband med Skikrinstinget 2019. 

 
I møtet handsama komiteen handlingsplanen, drøfta hopp- og 
kombinertkomiteen sine tiltak, samt avklara vidare ansvarsfordeling. 

 
   Planen finn ein vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Komiteen gjer vedtak om å drøfte tiltaka i handlingsplanen, samt avklarar  
    vidare ansvarsfordeling, på Haustmøtet 26. oktober 2019. 
 
SAK 17 19-21  NSF sitt Haustmøte 
    Bakgrunn 
   18.-19. oktober 2019 vert NSF sitt Fagmøte Hopp avhalde på Gardermoen i  
    samband med NSF sitt Arrangør- og anleggsseminaret/ Haustmøte. 
 

Rammeprogram for Fagmøte Hopp finn ein via denne lenka: 
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-
samlinger/arrangor-anlegg2019/program/  
 
VEDTAK 

    Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om at Lars Kveen representerer  
    komiteen på NSF sitt Fagmøte Hopp. 
 
EVENTUELT 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Henning Sæthre (s)      Ingrid Narum (s) 
Leiar HKK       Adm. sjef     
 

 

 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/program/
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/arrangor-anlegg2019/program/


 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 29 19-21 SFSK HKK referat Haustmøtet 2019 

 

Referat Haustmøte Hopp og Kombinert, Skype/telefon 28.10.2019 
 
Til stades: Henning Sætre, Johnny Seljeset, Lars Kveen, Vidar Stavik, Jan Inge Årdal, Jon Ove 
Lomheim 
Forfall: Lars Brekke 
 
Sak 01) Godkjenning av innkalling og sakliste  
Vedtak: 
Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
Sak 02) Val av referent  
Vedtak: 
Jon Ove Lomheim valt som referent 
 
Sak 03) Orientering frå Haustmøtet i NSF 
Jan Inge Årdal møtte på NSF sitt haustmøte (dato)  
Viktigaste infoen for krinsen er følgjande: 

• Raw Air-akedemiet  

Henning tek kontakt med Tore Øvregård om mogeleg  renn i Stryn 

• Startkontigent.  Oppmoding om ikkje ta maks sats på krinsrenna 

• Småbakkar.  Vant kan vurderast sløyfa med god terrengtillpassing (og terreng rundt elles er trygt) 

 
Sak 04) Terminliste 2019-2020 
Vedtak: 
Framlegg frå terminlisteansvarleg (Jon Ove) vart gjennomgått og vedteke med mindre justeringar i 
møtet.  Revidert versjon av komiteen sitt framlegg er vedlegg til referat. Framlegg vert å sende til 
Hordaland og Møre & Romsdal skikrets til uttale.  
Komiteen handsamar framlegg på nytt etter tilbakemelding frå nabokrinsane og handsamast i 
neste møte, førebels sett til 2. desember 2019.  
 
Sak 05) Handlingsplan 2019-2021 
Vedtak:: 
Hanlingsplan vert å drøfta i neste møte med betre førebuing saman med Ingrid 
 
Sak 06) Status anleggsprosessar 
Stryn sentrum: Endeleleg plassering er ikkje bestemt, men målet er bygging i 2020  
 
Bjørkelibakkane (Veten il/ Stryn):   Henning følgjer opp avtale om møte 
 



 

                                                                                       

 

Førde:  Ny rekrutteringsbakke ved Langeland skisenter (positivt !) 
  Rydding gamle hoppbakkar for ny aktivitet. 
             Plastbakken sett på vent til kommunen og idrettslaget har bestemt arealbruken i  
             Hafstadparken. 
 
Hafslo: Arbeider framleis med grunneigaravtalar, men håpar framleis på byggestart 2020. 
 
Andre sentrumsnære rekrutteringsbakkar på plast:  
 Det er ikkje kome i gang konkret framdrift for andre sentrumsnære rekrutteringsbakkar på  
             plast. Jon Ove har lovt å bistå Sogndal idrettslag i tilfelle dei finn plass til hoppanlegg  i ny   
             arealplan for sentrum. 
 
Sak 07) Økonomisk rapport  
Vedtak:  

1. Komiteen ber om  reiserekning frå utøvarar på samlingar og renn utanfor krinsen (og for 

deltakaravgifta frå storsamling i Midstua).  Godkjenning på neste møte for det som ikkje er avklart. 

2. Elles tek HKK rekneskapsrapport til orientering. 

 
Sak: 08)  Eventuelt 

1. Neste møte omkring månadskifte november/ desember 2019.   

Framlegg: Måndag 02.12.2019, kl 19.30. 

Enten alle kun på telefon eller alle kun på skype.  Jon Ove testar skype på førehand med dei som 

ikkje fekk skype til å fungera i kveld. 

2. Oppfølgingsaker frå dette møtet har prioritet 

 
Ref.  Jon Ove 
 
 

 
 

 
 

 

 

  

 


